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Loopgroep Coevorden krijgt semi 
verharde baan
Al jarenlang traint de Loopgroep Coevorden op een grasbaan, maar dat brengt 
beperkingen met zich mee. Vooral bij nat weer en in de winterperiode is trainen lastig. 
Om dit probleem op te lossen, wordt er gewerkt aan een semi verharde baan, wat een 
enorme vooruitgang betekent voor de loopgroep. 

► Lees verder op pagina 31.

Regionale huisartsenopleiding in 
Zuidoost-Drenthe is een succes
Romy van den Broek, verbonden aan praktijk 
Meander in Coevorden

De regionale huisartsenopleiding van UMCG in Zuidoost-Drenthe blijkt 
een succesverhaal. Sinds 2021 zijn twaalf jonge artsen gestart met de 
huisartsenopleiding in de regio, waarvan er inmiddels drie hun opleiding hebben 
afgerond. In maart 2025 starten opnieuw twee nieuwe artsen in opleiding in de 
regio. De regionale huisartsenopleiding speelt een cruciale rol in het opvangen 
van tekorten in de regio.

Om het huisartsentekort in de regio op te 
vangen sloegen de huisartsenopleiding van 
het UMCG en de gemeente Emmen de 
handen ineen. Vanaf 2021 kunnen jonge 
artsen die worden aangenomen voor de 
huisartsenopleiding van het UMCG kiezen 
voor het volgen van de hele opleiding (3 
jaar) in de regio Zuidoost-Drenthe. Ze 
volgen alle praktijkstages bij huisartsen 
in de regio. Op deze manier leren de 
toekomstige huisartsen de regio goed 
kennen. De ervaring leert dat huisartsen 
zich uiteindelijk graag vestigen in de regio 
waar ze zijn opgeleid. Wethouder Wanders 
van de gemeente Emmen sprak onlangs 
met twee huisartsen in opleiding, hun 
opleiders en betrokkenen van het UMCG.

Opgeleid worden in de regio: een 
bewuste keuze
Sterre Jonkers en Romy van den Broek 
zijn voorbeelden van jonge, ambitieuze 

huisartsen die er bewust voor kozen om 
als huisarts opgeleid te worden in hun 
geboortestreek. Het werken als huisarts 
in Drenthe brengt unieke uitdagingen 
met zich mee, zoals een grotere variatie 
in ziektebeelden en een hoger aantal 
chronische patiënten. Jonkers, werkzaam 
bij praktijk Noorderdokters De Monden, 
zegt: ‘Ik voel me hier thuis. Ik begrijp de 
mensen en kan mij goed inleven in hun 
situatie. Het is hier uitdagend, maar wel een 
hele mooie uitdaging.’

Romy van den Broek, verbonden 
aan praktijk Meander in Coevorden, 
benadrukt de voordelen van werken in 
een vertrouwde omgeving: ‘Veel collega’s 
zeggen dat ik gek ben om mijn opleiding 
in Drenthe te doen, maar ik vind het juist 
geweldig om hier te werken.’

► Lees verder op pagina 15.

Starterslening gemeente Coevorden: 
mooie kans voor starters op de 

woningmarkt
In 2024 stelde de gemeente Coevorden een 
flink budget beschikbaar voor starters om hun 
eerste koopwoning te financieren, maar het 
aantal aanvragen bleef achter. Ook in 2025 is er 
opnieuw budget vrijgemaakt voor starters op 
de woningmarkt. We spraken Ard van der Sluis, 
hypotheekadviseur bij Reinders Assurantiën, 
over deze lening en waarom starters deze kans 
in 2025 niet mogen missen!

► Lees verder op pagina 15.

Carlo Wolters uit 
Coevorden maakt 
u fitter
Carlo Wolters uit Coevorden weet als geen 
ander hoe belangrijk het is om gezond te 
leven en wat daarbij hoort: veel bewegen en 

gezond eten is 
iets dat bij hem 
hoog in het 
vaandel staat. 
Iedereen zou 
er volgens hem 
goed aan doen 
als zodanig te 
leven om zo nóg 
meer van het 
leven te kunnen 
genieten. Om 
mensen hierbij 
te helpen, startte 
hij op 7 februari 
jl. Fit met Carlo 
op.
► Lees verder op

pagina 7.

Kinderwereld, Arcade 
en Fiers ondertekenen 
intentieverklaring 
voor samenwerking
COEVORDEN – Kinderopvangorganisatie 
Kinderwereld, Scholenvereniging Fiers en 
Onderwijsstichting Arcade hebben een 
intentieverklaring ondertekend om hun 
samenwerking te versterken. Hiermee zetten de 
drie partijen een belangrijke stap in het creëren 
van een rijke leer- en ontwikkelomgeving voor 
kinderen in de gemeente Coevorden.

► Lees verder op pagina 15.
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Vrijwilligers gezocht 
bij Dierenambulance 
Zuidoost Drenthe
Ben jij een dierenliefhebber en wil je écht iets 
betekenen? Dierenambulance Zuidoost Drenthe 
zoekt in Emmen een vrijwillige medewerker voor 
twee diensten per week.

Onze dierenambulance staat 365 dagen per jaar, 24/7 
paraat voor gewonde, zieke en zwervende dieren in de 
gemeenten Coevorden en Emmen. We bieden eerste 
hulp, vervoeren dieren naar opvang of dierenarts 
en werken samen met politie, brandweer en andere 
instanties.

Interesse? Meld je aan via www.dierenbescherming.nl 
en help dieren in nood.

Algemene 
ledenvergadering 
Historische Vereniging 
Zuidoost Drenthe
De Algemene Ledenvergadering van de 
Historische Vereniging Zuidoost Drenthe wordt 
gehouden op maandag 24 maart aanstaande.

De vergadering begint om 19.30 uur en vindt plaats 
in de zaal van Museum Collectie Brands in Nieuw-
Dordrecht.

Tachtig jaar vrijheid wordt op  
5 en 6 april in Coevorden gevierd
Tachtig jaar vrijheid wordt dit jaar 
uitbundig gevierd. Ook in Coevorden, 
want in het weekend van zaterdag 
5 en zondag 6 april kan men erbij 
aanwezig zijn. Er is voor een boordenvol 
programma gezorgd en de gemeente 
Coevorden belooft alvast dat aan heel 
veel is gedacht, zodat er aandacht is voor 
vertier, maar ook het stilstaan bij wat er 
allemaal is gebeurd.

Bentheimerbrug
In Coevorden is in de oorlogsjaren heel veel 
gebeurd. Zo ook bij de Bentheimerbrug, die 
in die jaren is opgeblazen. Op die locatie 
is de opening van het weekend. Om 13.00 
uur zorgt burgemeester Renze Bergsma van 
de gemeente Coevorden daarvoor door de 
officiële herdenking en kranslegging samen 
met Jetta Klijnsma, Commissaris van de 
Koningin in Drenthe, te verrichten. Daarna 
begint het programma pas echt met een groot 
aantal oude en nieuwere militaire voertuigen 
die door de stad rijden en een historische 
route rijden. Op de Weeshuisweide wordt 
om 16.30 uur een kunstwerk onthuld. Het is 
gemaakt door Wessel de Ruijter en staat in 
het teken van tachtig jaar vrijheid. Uiteraard is 
er ook muziek in de vorm van diverse koren, 
die later die dag het vrijheidslied vertolken.

Ook muziek van Harm Spang uit 
Coevorden
Rondom dit alles is er nog veel meer: 
muziek van Dj Joep Verhaar en Harm Spang 
bijvoorbeeld en de Koninklijke Landmacht 
verzorgt de hele dag demonstraties op het 
Kasteel. In het oude Rabobankgebouw 
aan het Kasteel 2 is er een escaperoom in 
het teken van de Bentheimerbrug. Ook 
de tentoonstelling Lest we forget van het 

Stedelijk Museum is er te zien. Het is een 
tentoonstelling waarin de Poolse bevrijders 
centraal staan. Kortom, er is van alles te doen 
en dat tot laat in de avond. Op de foto Harm 
Spang. (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

IJsvereniging 
Hou Streek 
in Coevorden 
streeft naar een 
multisportgelegenheid
IJsvereniging Hou Streek in Coevorden is al 
jarenlang een begrip voor schaatsliefhebbers. 
Maar door de afname van strenge winters 
wordt het steeds moeilijker om regelmatig op 
natuurijs te schaatsen. Bestuurslid en trainer 
Johan van Schie ziet dit met lede ogen aan en wil 
daar verandering in brengen. Zijn droom? Een 
eigen asfaltbaan in Coevorden, zodat leden en 
sportliefhebbers het hele jaar door kunnen trainen.

Van Schie herinnert zich de strenge winters van 
vroeger nog goed. In 1986 organiseerde de vereniging 
zelfs een marathon waar topschaatsers als Tomas 
Gustafson en Yep Kramer aan deelnamen. Of zulke 
tijden terugkeren, is onzeker, maar een asfaltbaan 
zou de schaatssport in Coevorden in ieder geval een 
impuls geven. “Het is niet alleen belangrijk om vaker 
te kunnen schaatsen, maar ook om goed te kunnen 
trainen op skeelers,” benadrukt Van Schie. Momenteel 
wijken schaatsers en skeeleraars uit naar Gramsbergen.

De beoogde asfaltbaan zou, net als in Gramsbergen, 
multifunctioneel moeten zijn. Dit betekent dat ook 
andere sporten en verenigingen er gebruik van kunnen 
maken. “Meer sporten, meer activiteiten dichtbij 
en gezonder voor de jeugd,” aldus Van Schie. De 
ijsvereniging hoopt op steun van de gemeente en 
andere betrokken partijen om dit plan te realiseren. 
Zo kan Coevorden zich ontwikkelen tot een sportieve 
trekpleister voor jong en oud.
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Dalen viert 750-jarig bestaan met jaar vol 
festiviteiten
In 2026 viert Dalen een bijzondere mijlpaal: het dorp bestaat dan 750 jaar. Dit wordt 
een jaar lang groots gevierd met diverse evenementen. Niet alleen de inwoners van 
Dalen, maar ook oud-Dalenaren en feestgangers uit andere regio’s zijn van harte 
welkom om mee te doen aan de festiviteiten.

Feest met historische thema’s
Om de viering in goede banen te leiden, is 
Stichting 750 jaar Dalen opgericht. Heel 
Dalen is enthousiast over het jubileum.

Het feestjaar wordt ingedeeld in vier 
historische thema’s: de middeleeuwen, de 
Spaanse overheersing, de Franse bezetting 
en de Industriële Revolutie. In elk van deze 
periodes vonden belangrijke ontwikkelingen 
plaats die hun invloed op het dorp hebben 
gehad. Dit komt terug in de geplande 
activiteiten.

Een feest voor iedereen
Het jubileumfeest bedoeld voor iedereen: 

inwoners, oud-Dalenaren en vrienden van het 
dorp, waar ze ook wonen. In Dalen wil men 
ervoor zorgen dat de festiviteiten toegankelijk 
zijn, zowel financieel als praktisch. Zo wordt 
er nagedacht over vervoersmogelijkheden 
voor mensen die minder mobiel zijn, zodat 
niemand wordt buitengesloten en iedereen 
mee kan gaan doen.

Met een jaar vol activiteiten en een brede 
betrokkenheid van verenigingen en 
organisaties belooft het een unieke viering 
te worden. Dalen maakt zich op voor een 
historisch feestjaar waarin verleden en heden 
samenkomen.
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Milieustraten in Coevorden en Zweeloo 
blijven behouden
De gemeente Coevorden heeft onderzocht of een centrale milieustraat en 
gemeentewerf haalbaar en wenselijk zijn. Uit het onderzoek blijkt dat inwoners 
een sterke voorkeur hebben voor het behoud van de bestaande milieustraten in 
Coevorden en Zweeloo. Bovendien is dit financieel en praktisch haalbaar. Daarom 
stelt het college aan de gemeenteraad voor om deze milieustraten te behouden en 
toekomstbestendig te maken.

Wethouder Jeroen Huizing benadrukt
“We hebben goed geluisterd naar onze 
inwoners via enquêtes en bijeenkomsten. 
De conclusie is helder: inwoners willen 
beide milieustraten behouden, en dat is ook 
uitvoerbaar.
We kiezen er daarom voor om ze te 
verbeteren en klaar te maken voor de 
toekomst.”

Onderzoek en toekomstplannen
Bij het onderzoek is gekeken naar de 
voorkeuren van inwoners én de financiële 
en praktische haalbaarheid. De analyse 
toont aan dat behoud van beide locaties 
geen grote nadelen heeft en met enkele 
aanpassingen toekomstbestendig kan worden 
gemaakt. Daarom wil het college investeren 
in modernisering en verbetering, zodat 

de milieustraten beter aansluiten op de 
behoeften van inwoners en ontwikkelingen in 
afvalverwerking.

Verplaatsing gemeentewerf
De gemeentewerf in Coevorden is verouderd 
en lastig te verduurzamen. Het college stelt 
daarom voor om een nieuwe, moderne en 
duurzame werf te bouwen in het zoekgebied 
Dalen/Oosterhesselen.

Hoe nu verder?
Als de gemeenteraad instemt, worden de 
plannen verder uitgewerkt. Er komt een 
ontwerp voor de nieuwe gemeentewerf 
en verbeterplannen voor de milieustraten. 
Hierbij wordt gekeken naar betere 
afvalscheiding, toegankelijkheid en 
duurzaamheid.

Wandeling in omgeving Dalerveen op 
13 maart aanstaande
Op donderdag 13 maart organiseert Vrouwen van nu afdeling Dalen een gezellige 
wandeltocht. De start is om 09:30 uur bij Café Boerhoorn in Dalerveen. De wandeling 
biedt een mooie kans om sportief bezig te zijn en samen te genieten van de omgeving.

De kosten voor leden bedragen €10,00 
per persoon (graag gepast betalen). Bij 
aanmelding kunnen eventuele dieetwensen 
worden doorgegeven. 

Wil je meedoen? Meld je dan aan bij Henny 
Jansen via: E-mail: jansenhenny53@gmail.
com of bel 06-30 51 54 45.

The Readshop Coevorden viert vijftigjarig 
bestaan

The Readshop in Coevorden aan de Friesestraat 26 is eigenlijk niet meer weg te 
denken uit het Coevorder stadsbeeld. Op 17 januari 2005 startte het in de Ganzenstad 
toen het voormalig winkelcentrum Gansehof tot Readshop werd omgebouwd.

Harm-Jan Veenstra (foto) uit Coevorden is 
al 21 jaar ondernemer en sinds het beginuur 
eigenaar van de zaak. Hij weet nog precies 
hoe het begon toen het nog een servicepunt 
van de Postbank was. In twee decennia is er 
veel veranderd en dus zou de ondernemer 
die van boeken houdt er wel een boek over 
kunnen schrijven. “Het servicepakket van 
Postbank werd met de jaren steeds verder 
uitgekleed. Met de winkel hebben we ons 
daardoor steeds meer geprofileerd als 
boekhandel met een PostNLPakketpunt en 
Geldmaat. Online heeft een enorme vlucht 
genomen, maar de gunfactor in een plaats 
als Coevorden is enorm. Ik ken dan ook de 
meeste van mijn klanten en ben betrokken bij 
wat er speelt in onze stad.”

Veenstra is hen ontzettend dankbaar voor 
het vertrouwen in hem. Hij heeft altijd 
mooie contacten: met de bezoekers van zijn 
boekenzaak: een groot voordeel van het 
runnen van een dergelijke zaak, zo gaf hij ook 

aan. “Het mooie aan dit werk is het contact 
met de mensen en het voortdurend wisselend 
aanbod. Daarbij vind ik het belangrijk dat 
mensen zich in deze huidige onstabiele tijd 
van diverse informatie kunnen voorzien en 
voor zichzelf een mening kunnen vormen.”

The Readshop in Coevorden viert dit jaar 
elke maand het twintigjarig bestaan met 
diverse aantrekkelijke kortingen en andere 
aanbiedingen. Altijd tussen de zeventiende 
en twintigste van de maand. Tijdens de 
Boekenweek presenteert Veenstra op 18 
maart om 19.30 uur samen met Jos Smit 
het boek '1227, Kroniek van Coevorden'. 
Het vindt in Het Garnizoenshuys plaats 
en mensen kunnen zich aanmelden via 
aanmelding1227@ardeaalba.eu. De kosten 
bedragen € 5,- per persoon en dit is 
inclusief koffie/thee en een lekkernij. “Fijne 
Boekenweek en veel leesplezier!” (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Willem de Bie Music Promotion in 
Coevorden viert tienjarig bestaan
Willem de Bie en zijn 
echtgenote Jacqueline Hermes-
de Bie (beiden op de foto) 
hebben dit jaar iets te vieren. 
Ze zijn dan namelijk tien jaar 
actief met Willem de Bie Music 
Promotion. Willem als Fulltime 
Plugger Promotor voor artiesten 
en Jacqueline is achter de 
schermen ontzettend belangrijk 
voor het bedrijf.

Pluggen, bij de doorsnee 
Nederlander roept het mogelijk 
vragen op. Music Promotion 
zegt mogelijk iedereen wel iets, 
maar pluggen? De Bie weet het 
antwoord uiteraard en legde uit 
dat een artiest een plugger nodig 
heeft. “Waarom? Het antwoord 
is simpel: om Airplay te krijgen 
op de radio- en tv- stations.” De 
werkzaamheden van een plugger 
vallen niet in een paar zinnen 
samen te vatten, want het omhelst 
vele werkzaamheden ten gunste 
van de artiest. “Wij, Willem de 
Bie Music Promotion, houden 
ons voornamelijk bezig met het 
Nederlandstalige lied, maar ook uitstapjes 
naar het Engels, Duits en Franstalige lied 
zijn ons niet vreemd.” Sommige artiesten, 
waarvan wij de promotie verzorgen, traden 
op bij bekende tv-opnames in Nederland: 
TROS Muziekfeest, Toppers van Oranje, 
Hart voor Muziek en Het Artiesten Festival.

Zowel Willem als Jacqueline moeten er 
wél wat voor doen, maar ze krijgen er heel 
veel voor terug. “Natuurlijk doen we voor 

iedereen ons uiterste best om de single van 
de artiest de waardering te laten krijgen die 
hij of zij verdient en ze hebben dan ook 
menig successen mogen behalen dankzij onze 
promotie. Sommige producties hebben even 
een lange aanloop nodig, maar komen daar 
waar ze thuishoren. We hopen dit nog vele 
jaren met veel passie en plezier te mogen 
doen en voorzichtig kijkend naar nóg eens 
tien jaar.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Jongeren uit Coevorden gematigd 
tevreden over de uitgaansmogelijkheden 
in de stad
Tijden veranderen en in het verlengde daarvan ook de uitgaansgelegenheden in den 
lande. Ook in Drenthe en Coevorden is dat het geval. Vergelijken met vroeger is door 
de veranderingen niet realistisch. Feit is dat er nog altijd mogelijkheden zijn om 
een avondje te stappen, maar om tóch een kleine vergelijking te maken, het is een 
groot verschil met een jaar of dertig geleden. StadsKrant Coevorden sprak met twee 
jongeren uit de Ganzenstad: Jesse van der Veen en Sumeya Ali over hoe tevreden ze 
op het gebied van de uitgaansmogelijkheden zijn.

Beiden zijn elke week wel bij Stadscafé 
Vancouver aan de Friesestraat te vinden en 
genieten daar van de gezelligheid. Ook elders 
is dat er wel, zoals bij Ons Café of de Oale 
Poort, maar vooral Sumeya gaf aan dat veel 
horecagelegenheden te vroeg sluiten en dat 
er een discotheek mist. Jesse is best tevreden 
over het aanbod van uitgaansgelegenheden, 
maar vindt wél dat er voor de jongere 
doelgroep te weinig is te doen. “Dat zijn 
de leerlingen van de middelbare school. 
Pas voor mensen vanaf een jaar of achttien 
is er genoeg te doen”, sprak Jesse die net 
als Sumeya vindt dat de gemeente het de 
horecaondernemers wel érg moeilijk maakt 
en dat dat anders zou moeten. “Eigenaren 
worden er soms moedeloos van”, zei Jesse. 
Sumeya vindt dat de gemeente zou moeten 
stoppen met ‘alleen maar willen uitbreiden 
met appartementen’. “Hierdoor sterft het 

uitgaansleven van Coevorden compleet uit. 
Het is echt jammer dat er qua entertainment 
of iets dergelijks niet meer met de stad wordt 
gedaan.”

De gemeente zou volgens haar meer 
moeten doen om het aanbod van 
uitgaansmogelijkheden te vergroten. “Zo 
kunnen jongeren zich meer kunnen uitleven 
in het weekend. Hierdoor heb je ze ook niet 
onnodig op straat of buiten met overlast’, zei 
Sumeya. Jesse hoopt vooral dat er voor de 
pubers meer mogelijkheden om uit te gaan 
komen. “De gemeente zou eigenlijk dingen 
voor de jongere groepen moeten organiseren. 
Ik doel dan op zij die het op stap gaan 
ook willen ontdekken, maar eigenlijk bijna 
nergens een goed feestje kunnen vieren. Ik 
denk namelijk dat de eerste jaren het leukst 
zijn.” (StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

The Sweel Singers zoeken dirigent(e) en 
pianist(e)
The Sweel Singers, een enthousiast mannenkoor uit Zweeloo en omgeving, zijn op 
zoek naar een dirigent(e) en pianist(e). Ons koor, bestaande uit zo’n 40 zangers, 
treedt op in verzorgingstehuizen, bij evenementen, in kerken en op campings. We 
zingen geen shanty’s, maar een gevarieerd repertoire met populaire nummers uit de 
jaren '50, '60 en '70 in het Nederlands, Engels, Duits en dialect.

Ben jij de persoon die ons muzikaal kan 
leiden en begeleiden? We zoeken iemand 
met passie voor muziek, die het koor op 
inspirerende wijze helpt om onze optredens 
tot een succes te maken.

Geïnteresseerd? 
Neem dan contact op met onze voorzitter, 
Gerrit Karsten 06-23 84 07 40.
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Onbeschrijfelijk schoon - Van Goghs 
laatste bestemming
Lezing door Dr. Wouter van der Veen in Nieuw-Amsterdam
Op 30 maart 2025 geeft Dr. Wouter 
van der Veen, voorzitter van de Van 
Gogh Academy in Auvers-sur-Oise 
en onafhankelijk onderzoeker aan 
de Universiteit van Straatsburg, een 
bijzondere lezing over Vincent van 
Gogh’s laatste jaren. Van der Veen duikt 
in de invloed van het Drentse landschap 
op Van Gogh en zijn keuze voor Auvers-
sur-Oise als laatste bestemming.

In zijn lezing belicht Van der Veen hoe 
Van Gogh, geïnspireerd door andere 
kunstenaars, het Drentse platteland 
ontdekte en hoe dit de ontwikkeling van 
zijn landschapsschilderkunst beïnvloedde. 
De verbinding die Van Gogh voelde met 
Drenthe, gaf hem de ruimte om zijn talent 
verder te ontplooien. Het landschap speelde 
een cruciale rol in zijn werk, een thema dat 
tot bloei kwam in zijn latere schilderijen.

Van der Veen bespreekt ook de betekenis 
van Auvers-sur-Oise, waar Van Gogh zijn 
laatste schilderijen maakte. Dit dorp, dat een 
belangrijke rol speelde in de ontwikkeling 

van het impressionisme, markeerde voor 
Van Gogh een terugkeer naar zijn artistieke 
wortels.

De lezing is toegankelijk voor zowel Van 
Gogh-liefhebbers als kunsthistorici. Tickets 
kunnen worden geboekt via de website van 
het Van Gogh Huis Drenthe.

“Mag ik deze zomer bij jou logeren?”
Europa Kinderhulp zoekt vakantieouders 
in Drenthe 
Europa Kinderhulp biedt vakanties bij vakantiegezinnen aan voor kinderen uit diverse 
Europese landen. Maar er is ook een groeiende groep kinderen uit Nederland die 
een onbezorgde vakantie goed kunnen gebruiken. In o.a. Drenthe wordt er daarom 
gezocht naar gezinnen die komende zomer een kind willen uitnodigen.  

Nederlandse kinderen 
Hoewel je bij Europa Kinderhulp wellicht 
meer aan buitenlandse kinderen denkt, 
organiseert de stichting ook al ruim 60 jaar 
reizen voor kinderen uit Nederland. Deze 
kinderen hebben het in veel gevallen thuis 
financieel niet breed, waardoor er weinig 
mogelijkheden zijn voor vermaak of uitjes. 
In andere gevallen komen ze financieel 
niets tekort, maar zijn er problemen op 
sociaal-emotioneel vlak en krijgen ze thuis 
bijvoorbeeld te weinig aandacht. Het is voor 
hen heerlijk om in de zomer zo'n twee weken 
bij een vakantiegezin te verblijven en hun 
batterij weer op te laden.  Vandaar dat er druk 
wordt gezocht naar nieuwe vakantieouders. 
Dat kan als gezin, maar ook als alleenstaande, 
of stel zonder kinderen. Zolang je maar 
ruimte in je hart en huis hebt om voor een 
paar weken een kind te ontvangen.  

Kinderen uit het buitenland 
Zin in wat extra avontuur? Je kunt ook een 
buitenlands kindje uitnodigen! In Drenthe 
zijn we op zoek naar plekjes voor kinderen 
uit België, Duitsland en Frankrijk. De 
kinderen komen voor ongeveer twee weken. 
Ze zijn in de leeftijd van 5-12 jaar. 

Voor meer informatie en aanmelden kijk op 
www.europakinderhulp.nl/vakantieouders 

Vakantiedata Drenthe 2025 
Nederland: maandag 21 juli – vrijdag 1 
augustus  - België: maandag 21 juli – maandag 
4 augustus. Berlijn: zaterdag 26 juli – vrijdag 
8 augustus  - Hannover: vrijdag 18 juli – 
vrijdag 1 augustus. Frankrijk: dinsdag 22 juli 
– dinsdag 5 augustus  - Schneeberg-Delitzsch: 
zaterdag 19 juli – vrijdag 1 augustus.

Tijdens de Week van het Openbaar Onderwijs
Onderwijsstichting Arcade zet openbare 
scholen in de schijnwerpers
COEVORDEN - Van 17 tot en met 21 
maart 2025 vindt de landelijke Week van 
het Openbaar Onderwijs plaats. Tijdens 
deze speciale week organiseren de 25 
scholen van Onderwijsstichting Arcade 
diverse activiteiten om de kernwaarden 
van het openbaar onderwijs – ontmoeting, 
gelijkwaardigheid en vrijheid – in de 
praktijk te brengen.

Openbare scholen staan voor diversiteit, 
inclusiviteit en gelijke kansen voor alle 
leerlingen. Tijdens de Week van het 
Openbaar Onderwijs laten de scholen van 
Onderwijsstichting Arcade zien hoe zij deze 
waarden dagelijks in de praktijk brengen. 
Van open dagen en debatwedstrijden tot 
ontmoetingen met de buurt: elke school 
geeft op een eigen manier invulling aan deze 
bijzondere week.

Sfeer proeven
Verspreid over de regio Hardenberg en 
Coevorden openen de openbare scholen 
hun deuren voor ouders, buurtbewoners 
en andere geïnteresseerden. Open dagen 
en inloopmomenten bieden een unieke 
kans om de sfeer in de scholen te proeven. 
Daarnaast vinden er tal van leerzame en 
verbindende activiteiten plaats. Voorbeelden 
zijn een schoolbreed puzzelproject over 

gelijkwaardigheid, een bezoek bij de school 
voor anderstaligen De Opstap en een 
debatwedstrijd in de bovenbouw.

Kom langs en ervaar het openbaar 
onderwijs
Iedereen is welkom om een kijkje te nemen 
op één van de openbare scholen van 
Onderwijsstichting Arcade. De activiteiten 
laten zien hoe openbaar onderwijs bijdraagt 
aan een samenleving waarin iedereen meetelt 
en zichzelf mag zijn.

Een overzicht van de scholen van 
Onderwijsstichting Arcade en hun 
websites is te vinden via de website www.
onderwijsstichtingarcade.nl. Meer informatie 
over specifieke activiteiten en tijden zijn te 
vinden op de schoolwebsites en/of de social 
mediakanalen van de scholen.

Carlo Wolters uit Coevorden maakt 
u fitter

Carlo Wolters uit Coevorden weet als geen ander hoe belangrijk het is om gezond te 
leven en wat daarbij hoort: veel bewegen en gezond eten is iets dat bij hem hoog in 
het vaandel staat. Iedereen zou er volgens hem goed aan doen als zodanig te leven om 
zo nóg meer van het leven te kunnen genieten. Om mensen hierbij te helpen, startte 
hij op 7 februari jl. Fit met Carlo op.

Veel ervaring
Wolters is 27 en heeft al een schat aan 
ervaring op het gebied van mensen 
begeleiden en ondersteunen in hun 
zoektocht naar een gezonde leefstijl. Hij 
werkt al vele jaren bij Fit Sports in zijn 
woonplaats Coevorden waar hij via zijn stage 
terechtkwam. Op het Drenthe College volgde 
hij de opleiding Sport en Bewegen en dus 
werd hij al gauw met het ‘gezondheidsvirus’ 
besmet: een prima besmetting als het aan de 
kersverse ondernemer ligt, want hij ziet elke 
dag veel tevreden mensen en vangt prima 
signalen op.

Boven verwachting goed
Heel verrassend vindt hij het niet, want hij 
weet hoe men zich tijdens en na het sporten 
kan voelen. Als zaalvoetballer, padeller, 
fitnesser en hardloper kan hij het weten. 

Hij wil het graag op nog meer mensen 
overbrengen. “Ik ben net begonnen, maar het 
gaat tot nu toe boven verwachting goed. Stap 
voor stap wil ik mijn bedrijf laten groeien 
en steeds meer mensen bereiken. Gelukkig 
heb ik in het begin advies kunnen vragen 
aan mensen om mij heen. Ik vond dat erg 
waardevol.”

Voeding
Naast het bewegend gedeelte is goede 
voeding ook belangrijk. Wolters begeleidt 
mensen ook op dit gebied. Wie meer wil 
weten kan uiteraard contact met hem 
opnemen. “Ben jij op zoek naar een personal 
trainer? Wil je weten wat ik voor jou kan 
betekenen? Een intakegesprek is gratis en 
vrijblijvend. Bel me of stuurt een WhatsApp-
bericht via 06 – 44 13 35 47. (StadsKrant 
Coevorden / Gerry Grave)

Dansstudio In2Dance in Coevorden is er 
voor jong en oud
Dansen bij Dansstudio In2Dance 
in Coevorden kan al bijna twaalf 
jaar en iedere keer weer is er van 
alles op dansgebied te leren. Voor 
jong en oud en diverse dansstijlen 
zijn mogelijk. Sinds kort is er ook 
‘dansen voor 30+’ers, die dat in 
het zogenaamde ‘Parentsteam’ 
doen. En zo blijft de dansstudio 
steeds actief en innoverend.

Een nieuw dansteam bij In2Dance 
vraagt om verheldering. Judith 
Veenstra van de dansstudio weet 
alles van wat er reilt en zeilt en gaf 
aan dat er zowel op wedstrijd- als recreatief 
niveau wordt gedanst en dat er naast de stijlen 
streetdance, hiphop en show/modern ook 
een dansmogelijkheid voor mensen die ouder 
dan dertig is. Het team is niet zomaar een 
team, want doet niet voor Jan met de korte 
achternaam mee, het gaat er immers serieus 
aan toe. Ze zijn nog goed ook, want laatstelijk 
werd een tweede plaats tijdens de eerste 
wedstrijd van het team ooit behaald: een 
prestatie om u tegen te zeggen en Veenstra is 

dus maar wat trots op 2therhythm, de naam 
van het team.

Waar het naartoe gaat met dit team? Veenstra 
weet het niet. Wat duidelijk is, is dat alle 
dansers genieten en dat blijven doen. Ze doen 
er in ieder geval alles aan om na die goede 
tweede plek voor nóg een plek hoger te gaan. 
Wie weet lukt het. (StadsKrant Coevorden / 
Gerry Grave. Foto: Gonnie Bax)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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‘Pommen’ bij Dynamix in Coevorden

Bij de twirlers van Twirlteam Dynamix in Coevorden is er altijd tijd en ruimte voor 
iets nieuws of spectaculairs. Of dat nu deelname is aan een wedstrijd waaraan men 
nog nooit deelnam of iets anders, het is er eerder regel dan uitzondering. Ook in 2025 
waar men naast het meedoen aan de Champions Trophy ook een nieuw team heeft: 
het zogenaamd PomTeam.

‘Prachtige ontwikkeling’
Een PomTeam vraagt mogelijk om uitleg. 
Wie in het wereldje van het twirlen zit, weet 
wat een pomroutine is: een routine, ofwel 
dans, in combinatie met pompons waarin 
veel show en effecten te zien zijn. Zowel 
dames als heren mogen van het team deel 
gaan uitmaken, zodat men straks tijdens 
wedstrijden een pomroutine kan neerzetten. 
Romy Veenstra, trainster bij Dynamix, 
spreekt van een prachtige ontwikkeling en 
dat de eerste wedstrijden er al zitten aan te 
komen. 

“In mei zullen de dames al hun eerste 
wedstrijd doen. Nee, heren zijn er nog niet, 
maar wie weet. We hopen dat het heel erg 

gaat aanslaan, maar iets nieuws beginnen is 
natuurlijk altijd spannend.”

Steeds meer aanbod
Dynamix breidde dus wederom uit nadat dat 
de laatste jaren al veelvuldig het geval was 
als naar het ledenaantal wordt gekeken, maar 
ook naar het aanbod binnen de vereniging 
en deelnames aan diverse wedstrijden. Ook 
dat doet Veenstra goed. Net als het plan 
meer en meer aandacht aan de jongsten te 
willen geven. “Wij hebben nu een junioren-/
senioren-team (dertien jaar en ouder) opgezet 
en kunnen ook een jeugdteam van vijf tot en 
met twaalf jaar opzetten wanneer er animo 
is. En dat is zeker iets dat we graag willen.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Meer leesplezier, betere kansen: 
nieuw project voor kinderen in Zuid- 
en Oost-Drenthe
De stuurgroep van Regio Deal Zuid- en Oost-Drenthe II heeft het projectvoorstel ‘Ik 
lees, ik doe mee!’ goedgekeurd. Dit betekent dat Bibliotheken in de regio, samen met 
scholen, kinderopvang, consultatiebureaus en andere organisaties, de komende jaren 
intensief  samenwerken om laaggeletterdheid bij jonge kinderen tegen te gaan. Dat 
doen ze door de inzet van coaches, het vergroten van het boekenaanbod op school en 
door bij gezinnen thuis samen met ouders voor te lezen. Een sterke taalontwikkeling 
op jonge leeftijd is namelijk de basis voor een goede toekomst, en met dit project 
krijgen kinderen in Zuid- en Oost-Drenthe die kans.  

Een taalrijke omgeving opent 
deuren. Kinderen die goed kunnen 
lezen en schrijven, hebben niet 
alleen meer plezier in leren, maar 
ook een grotere kans op een 
diploma en een sterkere positie 
op de arbeidsmarkt. Roy de Witte, 
directeur-bestuurder van Bibliotheek 
Hoogeveen, benadrukt het belang 
van dit project: “Door nu in te 
zetten op taalontwikkeling, zorgen 
we voor een toekomst waarin elk 
kind kan meedoen. Daarmee zetten 
we een belangrijke stap in het 
creëren van kansengelijkheid. We zijn dan 
ook enorm enthousiast dat we de handen uit 
de mouwen mogen steken! Samen hebben 
we de verantwoordelijkheid om kinderen 
zelfvertrouwen en plezier in leren en lezen 
te geven en het is mooi om daaraan bij te 
dragen.”

Erik Bos, programmadirecteur Regio Deal 
Zuid- en Oost-Drenthe II, is opgetogen 
over project Ik lees, ik doe mee: “De Regio 
Deal Zuid- en Oost-Drenthe zet zich in 
voor brede welvaart en het voorkomen en 
verminderen van laaggeletterdheid is van 
wezenlijk belang voor de ontwikkeling van 
onze regio. Leesplezier is de basis voor meer 
kansengelijkheid en het verminderen van 
intergenerationele armoede.

Het project is onderdeel van de Regio Deal 
en wordt uitgevoerd door de Bibliotheken 
in de gemeenten Hardenberg, Hoogeveen, 
Emmen, Coevorden en Borger-Odoorn, met 
Biblionet Drenthe als penvoerder. 

Het project richt zich op kinderen van 
-8 maanden tot 8 jaar en zet in op een 
sterke samenwerking tussen scholen, 
gezinnen, consultatiebureaus en 
kinderopvangorganisaties. 

De aanpak voorkomt taalachterstanden, 
draagt bij aan kansengelijkheid en het 
doorbreken van armoedecirkels. Zo versterkt 
‘Ik lees, ik doe mee!’ niet alleen de kansen van 
kinderen, maar ook de toekomst van de regio.
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Germanicus wacht tenminste een ‘bezinnings-
periode’, ook puntenaftrek heel goed mogelijk
Germanicus misdraagt zich in 
Valthermond
Als je als ploeg in de blessuretijd de volle winst uit het vuur sleept, dan is dat 
doorgaans reden voor een flink feest. Voor euforie. Germanicus besloot na het laatste 
fluitsignaal van de wedstrijd in en tegen Valthermond echter te gaan vechten met 
spelers van de thuisclub én om scheidsrechter Allan Schram letterlijk te belagen. 
Schram plaatste zondagavond een reactie op Facebook, een voorproefje op het rapport 
dat hij ondertussen ongetwijfeld al heeft ingediend bij de KNVB. ‘’Het was een mooie 
en spannende wedstrijd met al een vroege rode kaart en met een heel vervelend einde. 
Na het laatste fluitsignaal ontstond er een opstootje met helaas nog een paar kaarten. 
Daar was de keeperstrainer (van Germanicus, red) het niet mee eens. Hij vond het 
nodig om mij aan te vallen.’’ Was getekend: scheidsrechter Allan Schram.

En dus wacht de hoofdmacht 
van Germanicus in elk geval een 
‘bezinningsperiode’, althans zo is de 
verwachting. Eind januari kreeg het eerste 
elftal van Weerdinge ook een dergelijke 
(relatief nieuwe) maatregel opgelegd, 
alleen vanwege het verbaal belagen van 
de scheidsrechter. De ploeg mocht twee 
weken niet voetballen, maar mocht in die 
periode nadenken over het eigen gedrag en 
over passende clubmaatregelen tegen de 
daders. Wie heel simpel Google raadpleegt 
en vergelijkbare incidenten zoekt, ziet al 
snel dat de KNVB behalve deze maatregel 
tegenwoordig forse straffen hanteert als het 
gaat om verbaal en fysiek geweld richting 
scheidsrechter. De lezing van Schram laat 
geen enkele ruimte voor interpretatie. En 
dus moest trainer Erwin van Oosten serieus 
rekening houden met puntenaftrek. En met 
het feit dat hij op zoek moet naar een nieuwe 
keeperstrainer.

Germanicus kreeg zondag liefst drie 
rode kaarten. De eerste was voor Kain 
Hoogeveen, al na acht minuten voetbal. 
Kain maakte een pittige overtreding. Na 
het laatste fluitsignaal kregen Jarne Pol en 
Robin Barelds rood, net als Valthermond 
speler Tom Meijers. Vlak voor tijd was ook 
Tim Edens van Valthermond al uit het veld 
gestuurd toen hij zijn tweede gele kaart had 
gekregen. Waar de plotselinge agressie en 
irritatie vandaan kwam? Wie het weet mag 
het zeggen. Het was overigens niet de eerste 
keer dat de stoppen doorsloegen bij een 
speler van Germanicus. Eerder dit seizoen, 
in de thuiswedstrijd tegen Valthermond 
(!), kreeg Mike Doldersum al rood na het 
uitdelen van een kopstoot. Wellicht dat de 

toch wat tegenvallende resultaten daarbij 
een rol spelen. Het ambitieuze Germanicus 
staat op een negende plaats. En dat terwijl 
vooraf gehoopt was op het winnen van een 
periodetitel.

Kwalijk is ook het wegkijken van de 
betrokkenen. Of beter: de kool en de geit 
sparen. Trainer Erwin van Oosten liet op 
RTV Drenthe weten ‘dat er na afloop iets in 
de middencirkel ontstond’ en dat het later 
‘helemaal mis ging’. Van Oosten liet ook 
weten ‘dat niet nodig te vinden en dat dit 
niet op het voetbalveld hoort’. Ook trainer 
Zeeman van Valthermond hield zich stil. 
‘’Wat er gebeurd is? Dan moet je Germanicus 
maar bellen’’, zei hij. Het zou de trainers 
sieren als ze man en paard hadden genoemd 
en het gedrag van spelers en zeker het staflid 
keihard veroordeeld hadden. Nu lijkt het 
alsof Van Oosten hoopt dat de dader er 
mee weg komt, door vooral niet te zeggen 
wat wel is waargenomen. Het zegt overigens 
niets over Van Oosten persoonlijk, want 
vrijwel elke trainer reageert zo als hij. Er is 
vrijwel niemand die direct hardop zegt zich 
te distantiëren van dergelijk gedrag en niet 
langer wenst samen te werken met iemand die 
dergelijk gedrag vertoont.

Het zou Germanicus sieren om nog voor 
de KNVB met een uitspraak komt zelf 
maatregelen te nemen. Zelf de grenzen aan 
te geven en afstand – in woord en daad- te 
nemen van mensen die het nodig vinden hun 
agressie af te reageren op een scheidsrechter.

Aan u Germanicus.  

(Stadskrant Coevorden/Vincent Muskee)

Jesse Habing matchwinner bij Raptim
Het gaat voortreffelijk met de Coevorder voetbalvereniging Raptim. De debutant in 
de tweede klasse won afgelopen zondag wederom nadat een week eerder ook al werd 
gewonnen. Op eigen veld werd het Oost-Groninger Sellingen met 1-0 verslagen. Jesse 
Habing was zes minuten voor tijd de man die het enige doelpunt van de wedstrijd 
maakte.

'De beste van Coevorden'
Raptim is misschien wel dé verrassing van dit 
seizoen in 2G Zondag. De Coevordenaren 
doen het als promovendus erg goed en staan 
zelfs op de vijfde plaats achter drie ploegen 
uit Twente en het Emmer WKE’16: een 
sterke klasse met veel ploegen uit ‘Oost’. 
En last but not least – en heel belangrijk in 
de Ganzenstad – Raptim is ‘de beste van 
Coevorden’.

Groot gat met onderste ploegen
Germanicus won afgelopen weekend dan wel, 
maar Raptim heeft nog altijd zeven punten 
meer gehaald, al hebben de blauw-witten ook 
een duel meer gespeeld dan de geel-zwarten. 
Raptim won dus ook en deed dat in een 
zware wedstrijd tegen Sellingen, dat net als 
Raptim als doel heeft zich te handhaven. Het 
gat met de onderste ploegen is al behoorlijk 
en ‘dus’ zijn de Coevordenaren heel hard op 
weg om in dat doel te slagen. Trainer Bert 
Doldersum gaat ervan uit dat dat wel lukt, 

maar niets gaat vanzelf en dus zal hij erop 
blijven attenderen dat zijn spelers steeds 
scherp moeten blijven, zich perfect inzetten 
en nooit verzaken. Tegen Sellingen ging dat 
prima. “In de eerste helft hadden wij het 
betere van spel en kregen we enkele kansen. 
Het was allemaal erg fysiek, waardoor het er 
niet gemakkelijker op werd, maar we hebben 
het heel goed gedaan. Uiteindelijk maakte 
Jesse Habing de winnende, maar werd een 
goal van Sellingen in dezelfde minuut nog 
afgekeurd en waren wij uiteindelijk dus de 
meest gelukkige.”

Raptim - Sellingen 1-0
84. Jesse Habing 1-0. Toeschouwers: 150 
Raptim: Koert; Van de Griend, Ambergen, 
Yorin Habing en Ekkelenkamp; Jager 
(Maatje), Stroeve en Schlepers (Wesseling); 
Laurens Meppelink (Bosman), Jesse Habing 
(Zwaneveld) en Maes (Kootstra). 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

CSVC wint gelukkig van laagvlieger FC Klazienaveen
“Het draaide vandaag alleen maar om de 
drie punten”

CSVC won afgelopen zaterdag de belangrijke wedstrijd tegen het kwakkelende en 
door degradatiezorgen geteisterde FC Klazienaveen: 1-0. Ruben Meijer besliste het 
povere duel acht minuten voor tijd. ‘’Het was vooral een heel slechte wedstrijd’’, 
zegt CSVC elftalleider Michael Wiegmann. ‘’Maar het ging duidelijk ook niet om 
de schoonheidsprijs vandaag. Het ging alleen maar om de drie punten’’, zei hij 
terecht. Conclusie: CSVC mag heel voorzichtig weer naar boven kijken in 4F, het FC 
Klazienaveen van Theo ten Caat staat er na de amper verdiende nederlaag beroerd 
voor.

Opportunistisch
Het enige hoogtepunt van het duel was het 
doelpunt. De manier waarop de treffer tot 
stand kwam, was tekenend voor het niveau 
van de wedstrijd. Via een aantal klutssituaties 
viel de bal pardoes voor het linkerbeen van 
Ruben Meijer, die vervolgens wél prima 
uithaalde: 1-0. Daarvoor bleken beide 
ploegen ongeveer even slecht. ‘’Klazienaveen 
speelde heel opportunistisch. En ik moet 
eerlijk bekennen dat ze zo ook wel een 
aantal kansen kregen in de eerste helft. Die 
maakten ze echter niet af. Als je kijkt naar de 
krachtsverhoudingen, dan was een gelijkspel 
denk ik een reële afspiegeling van het 
wedstrijdbeeld geweest’’, zegt Wiegmann, een 
clubman in hart en nieren.

Veredelde derde klasse
CSVC heeft de zaakjes prima op orde. Het 
complex is uitstekend, met Arno Offerman 
heeft het een uitstekende trainer in huis en de 
sfeer is altijd goed op Klinkenvlier. Nu nog 
naar de derde klasse. ‘’Tja, dat willen we ook 
graag. Je moet echter niet vergeten dat de 
klasse waarin we nu spelen al een soort derde 
klasse is. Kijk maar eens hoeveel ploegen 
daarin spelen die heel lang derdeklasser 
geweest zijn. Dat dit zo is, heeft alles te 
maken met de versterkte degradatieregeling 
van de afgelopen jaren. Natuurlijk hebben 
we de ambitie om weer derdeklasser te 
worden. Aan de andere kant: we oefenden 
onlangs tegen een middenmoter in de derde 
klasse (FC Ommen) en toen werden we toch 
aardig weggespeeld’’, zegt Wiegmann, die 
net als vrijwel iedereen blij is met het feit dat 
Offerman ook volgend seizoen trainer is van 
de oranjehemden.

Beste groundkeeper
Het matige spel van beide ploegen had 
overigens niets te maken met de gesteldheid 
van het veld. Want zonder enige twijfel heeft 
de club uit Coevorden een van de beste 
grasmatten van Noord Nederland. ‘’Klopt. 
We hebben dan ook de beste groundkeeper 
van Nederland’’, lacht Wiegmann, die doelt 
op Anton Nevels. ‘’Anton woont zo’n beetje 
op het hoofdveld. Hij is elke dag met het veld 
bezig. Heel soms leidt dat ook nog wel eens 
tot ergernis, als een wedstrijdje soms wel eens 
heel snel afgelast wordt, haha. Maar zonder 
dollen: we hebben echt een geweldig veld.’’

Erg matig
Theo ten Caat, de oud-prof van onder 
meer Veendam, FC Twente, FC Groningen 
Vitesse en Aberdeen en sinds drie maanden 
trainer van FC Klazienaveen, was na afloop 
realistisch. ‘’Het weer was mooi, het veld was 
mooi, maar het voetbal van beide kanten heel 
erg matig. Toch hadden we zeker niet hoeven 
te verliezen. Voor de rust stonden we drie 
keer alleen voor de keeper. Maar ja, als je niet 
scoort dan wordt het een moeilijk verhaal 
natuurlijk. Gezien het feit dat we behoorlijk 
gehandicapt waren, hebben we eigenlijk een 
prima prestatie geleverd. We waren helemaal 
niets minder dan CSVC en hadden zeker een 
punt verdiend’’, zei Ten Caat na afloop.

Grensrechters
Ondanks de verliespartij heeft Ten Caat 
nog alle vertrouwen in handhaving. ‘’We 
spelen nog tien wedstrijden en kunnen dus 
nog dertig punten halen. Zo simpel is het. 
Natuurlijk is het voor mij heel erg wennen 
op dit niveau. Ik zie soms dingen die ik nog 
nooit eerder op een voetbalveld gezien heb. 
De selectie, die ik overigens fors kleiner heb 
gemaakt, moet bovendien nog steeds aan 
mijn manier van trainen wennen. Ze waren in 
elk geval niet gewend aan hard trainen. Weet 
je, ik kan mijn spelers eigenlijk niets kwalijk 
nemen. Ze missen kansen, maar dat doen ze 
niet expres. Weet je waar ik me vooral aan 
erger op dit niveau? De grensrechters. Die 
vlaggen wél expres de verkeerde kant op. 
Daar kan ik heel slecht tegen.’’

Gestolen zege
Ten Caat is in principe ook volgend seizoen 
trainer van FC Klazienaveen. ‘’Ik vind het 
leuk om met de jongens te trainen en op 
zaterdag een wedstrijd te spelen. Dan maakt 
het niets uit op welk niveau je actief bent. Of 
je nou bij een Hoofdklasser werkt of bij FC 
Klazienaveen, je wilt gewoon altijd winnen. 
Tot nu toe lukt ons dat echter nog niet heel 
erg goed, maar ik weiger de handdoek in de 
ring te gooien’’, zegt Ten Caat, die zich na 
afloop gesterkt wist door een opmerking van 
CSVC-trainer Arno Offerman. ‘’Toen ik hem 
feliciteerde, zei hij dat er sprake was van een 
gestolen overwinning. Met een gehavende 
ploeg waren we dus minstens gelijkwaardig 
aan de CSVC. Dat geeft de burger in elk geval 
nog een beetje moed.’’ (Stadskrant Coevorden/
Vincent Muskee)

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Hemmes Tuin & Lifestyle opent het buitenseizoen
“Mensen kiezen steeds vaker voor 
gezelligheid en comfort in eigen tuin”
Als de seizoensopening 
plaats heeft gevonden bij 
Hemmes Tuin & Lifestyle, 
dan is het voorjaar écht 
begonnen. Het afgelopen 
weekend was het weer zover 
en presenteerde de prachtige 
onderneming in Coevorden 
haar zeer brede aanbod 
op gebied van blokhutten, 
buitenleven, lifestyle, 
schuttingen en wellness. 
‘’We groeien nog elk jaar’’, 
vertelt Ellen Hemmes 
tijdens de seizoensopening. 
‘’Ook nu hebben we weer 
verschillende nieuwe 
producten in ons al zo brede assortiment opgenomen. En net als de vorige tien jaar 
was het ook nu weer druk tijdens de seizoensopening. Het weer zat natuurlijk ook 
mee. Mensen hebben zich kunnen oriënteren en hebben volop inspiratie op kunnen 
doen.’’ 

Kunstrgras en tuinmeubelen
Bij Hemmes Tuin & Lifestyle vind je 10.000 
vierkante meter tuinplezier. De showroom is 
de afgelopen jaren veel groter geworden en je 
kunt er onder meer terecht voor blokhutten, 
sierbestrating, schuttingen, overkappingen en 
wellness. ‘’We hebben bijvoorbeeld een breed 
aanbod aan tuinmeubelen. Populair zijn de 
producten van het merk Bubalou. Die kun 
je gewoon buiten laten staan en je hebt dan 
dus geen gedoe met kussens’’, vertelt Ellen, 
die het afgelopen weekend een fikse korting 
bood op het Tuindeco assortiment en nog 
steeds een aantal leuke acties heeft lopen. 
‘’Ook nieuw in ons aanbod is kunstgras. We 
hebben verschillende soorten. Het moderne 
kunstgras is niet van echt te onderscheiden. 
Steeds meer mensen kiezen voor kunstgras. 
Gemak dient immers de mens.’’

Ontzorgen en service
Ook hij Hemmes Tuin & Lifestyle ervaart 
men dat steeds meer mensen kiezen voor 
comfort en gezelligheid om het huis. ‘’Je 
kunt prima een heel gezellig en comfortabel 
buitenverblijf creëren. Met bijvoorbeeld 
een buitenbarbecue en een hottub. Bij 
ons vind je echt alles om het in de eigen 
tuin heel erg comfortabel en sfeervol te 
maken. Heb je plannen? Wij kunnen je dan 
helemaal ontzorgen. In dat kader werken 
we bijvoorbeeld nauw samen met andere 
partijen, waardoor we de tuin van A tot 
Z voor je aan kunnen leggen. We staan 
ondertussen ook bekend om onze service. 

Er is een periode geweest dat mensen meer 
online kochten, gelukkig onderkennen 
steeds meer mensen het belang van advies 
en service. Wij kunnen bij de mensen langs 
komen, we bieden bovendien ook nazorg. 
Als je zaken met ons doet, dan weet je wat 
je koopt en dat het goed komt’’, zegt Ellen 
terecht.

Heel compleet
Nog een voordeel: breng je een bezoek 
aan Hemmes Tuin & Lifestyle, dan krijg je 
een uitstekend beeld van de werking van 
bijvoorbeeld een sauna of een hottub. ‘’Je 
ziet hoe het allemaal werkt en hoe groot 
het is’’, zegt Ellen. ‘’Zo kom je nooit voor 
verrassingen te staan. Ons totale aanbod 
groeit elk jaar. Daarnaast werken we samen 
met Koivriend en de Tuinverlichtingmeesters. 
Koivriend heeft hier een showvijver met 
vissen uit Azië en en alles wat nodig 
is voor een mooie vijver in je tuin. De 
Tuinverlichtingmeesters biedt alles op het 
gebied van buitenverlichting. Of we nog 
wensen hebben? Ik denk dat we al heel 
compleet zijn. We hebben een geweldige 
showroom, we bieden de beste service en 
bieden producten van de beste merken. 
We zijn heel erg tevreden over hoe het hier 
loopt.’’

Hemmes Tuin & Lifestyle is gevestigd aan de 
Krimweg 34 in Coevorden. Telefoon: 0524-
700202. Zie ook tuinenlifestyle.nl. (Stadskrant 
Coevorden/Vincent Muskee)

Masters Coevorden: Biljarttoernooi in 
Café Lootuinen
Ook dit jaar wordt in Café Lootuinen in Coevorden het populaire driebanden 
biljarttoernooi georganiseerd. Dit toernooi, dat al meerdere jaren plaatsvindt, wordt 
gehouden van vrijdag 26 maart tot en met zondag 4 mei.

Ruim een maand biljartplezier
Het toernooi biedt wekenlang biljartplezier 
voor deelnemers van alle leeftijden en 
niveaus. De competitie is opgedeeld in twee 
klassen: de B-poule (moyenne tot 0,500) 
en de A-poule (moyenne boven 0,500). De 
Masters Coevorden maakt deel uit van een 
reeks van zes toernooien, waarbij de beste 
spelers punten verdienen. De twaalf hoogst 
geklasseerde spelers mogen in december 
deelnemen aan het eindtoernooi, dat 
eveneens in Coevorden plaatsvindt.

Finales en het Gouden Gansje
Bert Kregmeier uit Coevorden is de 
organisator en tevens wedstrijdsecretaris. Hij 
ziet er nauwlettend op toe dat de voorrondes 
eerlijk verlopen. Deze worden gespeeld over 

elf dagdelen, waarna de finales op 3 en 4 
mei plaatsvinden. De acht beste spelers uit 
beide poules strijden om de winst, en de 
kampioenen van beide poules nemen het 
uiteindelijk tegen elkaar op voor het algehele 
kampioenschap en de felbegeerde trofee ‘Het 
Gouden Gansje’. Dit unieke kleinood is een 
bijzondere prijs binnen de biljartwereld van 
Coevorden.

Toekomst van het toernooi
Met de stijgende populariteit van het toernooi 
hoopt de organisatie dat deze traditie nog 
vele jaren voortgezet kan worden. “We hopen 
dat de belangstelling blijft groeien en dat we 
dit evenement nog lang mogen organiseren,” 
aldus Kregmeier.

Locatie: Arsenaal, Coevorden
Elke woensdag- en vrijdagmiddag om 13.30 uur
Toreco: historische stadswandeling 
met gids

Loop mee met onze stadsgids en ontdek de historie van Coevorden. Tijdens de 
wandeling hoor je verhalen over de vestingstad, de gebouwen en de bijzondere 
geschiedenis die Coevorden heeft gevormd.

De stadswandeling is elke woensdag- en 
vrijdagmiddag wandelen om 13.30 uur. 
We starten bij het Arsenaal in Coevorden. 
Op aanvraag en bij voldoende deelname 
(minimaal 4 personen) is een stadswandeling 

met onze stadsgids ook op andere dagen 
mogelijk. 

Voor meer informatie en aanmelden kun je 
contact opnemen via 0524 – 525150. Uiterlijk 

aanmelden vóór 12.00 uur ‘s middags op de 
dag van de wandeling. Zien we jou bij de 
volgende stadswandeling?

Bevrijdingswandeling
Op 5 en 6 april worden er bevrijdings-
wandelingen onder leiding van de stadsgids 

georganiseerd. Tijdens deze wandeling wordt 
er verteld over de bevrijding van Coevorden. 
Geef je op voor 1 april via coevorden@
toreco.nl of 0524-525150. Beide dagen zijn 
er twee wandelingen. De kosten zijn € 6,00 
per persoon. Meld je snel aan, want vol=vol. 
Voor meer informatie: welkomincoevorden.nl
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Regionale huisartsenopleiding in 
Zuidoost-Drenthe is een succes
Romy van den Broek, verbonden aan praktijk 
Meander in Coevorden

De regionale huisartsenopleiding van UMCG in Zuidoost-Drenthe blijkt een 
succesverhaal. Sinds 2021 zijn twaalf jonge artsen gestart met de huisartsenopleiding 
in de regio, waarvan er inmiddels drie hun opleiding hebben afgerond. In maart 
2025 starten opnieuw twee nieuwe artsen in opleiding in de regio. De regionale 
huisartsenopleiding speelt een cruciale rol in het opvangen van tekorten in de regio.

Om het huisartsentekort in de regio op te 
vangen sloegen de huisartsenopleiding van 
het UMCG en de gemeente Emmen de 
handen ineen. Vanaf 2021 kunnen jonge 
artsen die worden aangenomen voor de 
huisartsenopleiding van het UMCG kiezen 
voor het volgen van de hele opleiding (3 jaar) 
in de regio Zuidoost-Drenthe. Ze volgen alle 
praktijkstages bij huisartsen in de regio. Op 
deze manier leren de toekomstige huisartsen 
de regio goed kennen. De ervaring leert dat 
huisartsen zich uiteindelijk graag vestigen in 
de regio waar ze zijn opgeleid. Wethouder 
Wanders van de gemeente Emmen sprak 
onlangs met twee huisartsen in opleiding, hun 
opleiders en betrokkenen van het UMCG.

Opgeleid worden in de regio: een bewuste 
keuze
Sterre Jonkers en Romy van den Broek zijn 
voorbeelden van jonge, ambitieuze huisartsen 
die er bewust voor kozen om als huisarts 
opgeleid te worden in hun geboortestreek. 
Het werken als huisarts in Drenthe brengt 
unieke uitdagingen met zich mee, zoals 
een grotere variatie in ziektebeelden en een 
hoger aantal chronische patiënten. Jonkers, 
werkzaam bij praktijk Noorderdokters De 
Monden, zegt: ‘Ik voel me hier thuis. Ik 
begrijp de mensen en kan mij goed inleven in 
hun situatie. Het is hier uitdagend, maar wel 
een hele mooie uitdaging.’
Romy van den Broek, verbonden aan 
praktijk Meander in Coevorden, benadrukt 
de voordelen van werken in een vertrouwde 

omgeving: ‘Veel collega’s zeggen dat ik gek 
ben om mijn opleiding in Drenthe te doen, 
maar ik vind het juist geweldig om hier te 
werken.’

Samen bouwen aan zorg
Wethouder Raymond Wanders sprak zijn 
waardering uit voor de betrokkenheid van de 
huisartsen en het belang van de opleiding in 
de regio. ‘Het is prachtig om te zien dat jonge 
artsen zoals Sterre en Romy kiezen voor 
onze regio. De gemeente Emmen blijft zich 
inzetten om huisartsen hier te ondersteunen, 
of het nu gaat om huisvesting, vergunningen 
of andere voorzieningen. Samen bouwen we 
aan een sterke zorginfrastructuur.’

Korte lijnen met de gemeente
Huisarts Marcel de Vijlder van praktijk 
Noorderdokters, is lovend over de 
ondersteuning vanuit de gemeente. ‘Toen wij 
onze praktijk overnamen, was er een grote 
verbouwing nodig. Dankzij de medewerking 
van de gemeente was alles in recordtijd 
geregeld. Dat zie je niet overal in Nederland.’

Regionale opleiding als antwoord op 
personeelstekorten
De regionale huisartsenopleiding speelt 
een cruciale rol in het opvangen van het 
huisartsentekort, vooral in moeilijk bereikbare 
gebieden. Het UMCG kijkt momenteel naar 
nieuwe vormen van opleiden om nog meer 
aankomende huisartsen te interesseren voor 
een opleiding in de regio.

Starterslening gemeente Coevorden: 
mooie kans voor starters op de 
woningmarkt
In 2024 stelde de gemeente Coevorden een flink budget beschikbaar voor starters om 
hun eerste koopwoning te financieren, maar het aantal aanvragen bleef achter. Ook in 
2025 is er opnieuw budget vrijgemaakt voor starters op de woningmarkt. We spraken 
Ard van der Sluis, hypotheekadviseur bij Reinders Assurantiën, over deze lening en 
waarom starters deze kans in 2025 niet mogen missen!

Wat houdt de starterslening 
precies in?
Ard van der Sluis: "De 
starterslening is een 
aanvullende lening bovenop 
je reguliere hypotheek. Deze 
kan net dat beetje extra 
financiële ruimte bieden 
om een woning te kopen 
die anders buiten je bereik 
zou liggen. Het grote voordeel 
daarbij is dat je de eerste drie jaar 
geen rente en aflossing hoeft te betalen. 
Dit geeft starters de tijd om financieel te 
groeien."

Waarom maken nog niet veel mensen 
gebruik van deze regeling?
"Dat is een goede vraag. De regeling is er en 
de voorwaarden zijn best gunstig. Maar ik 
denk dat veel starters simpelweg niet weten 
dat deze mogelijkheid bestaat. Daarnaast kan 
het aanvraagproces soms ingewikkeld lijken, 
waardoor mensen afhaken voordat ze goed 
en wel begonnen zijn."

Wat zijn de belangrijkste voorwaarden?
"Je moet een starter zijn, dus het moet je 
eerste koopwoning zijn. De woning moet 

in de gemeente Coevorden liggen 
en je moet voldoen aan de 

financieringscriteria van SVn*. 
Daarnaast geldt: op = op, dus 
als het budget op is, worden 
er geen nieuwe leningen 
meer verstrekt."

Wat is jouw advies aan 
starters?

"Verdiep je in deze regeling. Een 
starterslening kan net dat extra zetje 

zijn om jouw eerste huis te kunnen kopen. 
En als je twijfelt of je in aanmerking komt, 
laat je dan goed informeren. Hoe eerder je 
erbij bent, hoe beter!"

Meer informatie over de voorwaarden en 
aanvraagprocedure is te vinden op de website 
van de gemeente Coevorden (https://
www.coevorden.nl/starterslening) en SVn* 
(https://www.svn.nl/particulieren/). 

Wil je persoonlijk advies over jouw 
mogelijkheden? Neem contact op via 
0524-512027 en vraag naar Ard van der 
Sluis of Rick Regtop. Mailen kan ook via 
hypotheken@reinders-assurantien.nl

Kinderwereld, Arcade en Fiers 
ondertekenen intentieverklaring voor 
samenwerking

COEVORDEN – Kinderopvangorganisatie Kinderwereld, Scholenvereniging Fiers 
en Onderwijsstichting Arcade hebben een intentieverklaring ondertekend om hun 
samenwerking te versterken. Hiermee zetten de drie partijen een belangrijke stap in 
het creëren van een rijke leer- en ontwikkelomgeving voor kinderen in de gemeente 
Coevorden.

De samenwerking is gebaseerd op de 
kernwaarden betrouwbaarheid, ontwikkeling 
en gelijkwaardigheid. Door kinderopvang en 
basisonderwijs beter op elkaar af te stemmen, 
willen de organisaties een doorlopende 
ontwikkellijn realiseren voor kinderen van 
0 tot 13 jaar. Dit betekent een nauwere 
samenwerking en een sterkere focus op de 
behoeften van kinderen en ouders.

Concrete nieuwbouwprojecten en 
toekomstplannen
Momenteel lopen er nieuwbouwprojecten, 
en er wordt nagedacht over verdere 
samenwerkingsvormen. De betrokken 
partijen willen elkaar niet als concurrenten 
zien, maar als partners die elkaar versterken in 
de ontwikkeling van kinderen in Coevorden.

In de komende maanden zullen 
Kinderwereld, Fiers en Arcade samen met 
interne en externe stakeholders een actieplan 
uitwerken. Dit plan richt zich op het delen 
van expertise, het creëren van een gedeelde 
cultuur en het vinden van gezamenlijke 
oplossingen voor uitdagingen in onderwijs en 
kinderopvang.

“Samenwerking tussen kinderopvang 
en basisonderwijs is cruciaal voor de 
ontwikkeling van kinderen. Met deze 
intentieverklaring nemen wij als partners 
samen de verantwoordelijkheid om een sterke 
basis te leggen voor de toekomst van elk 
kind,” aldus de vertegenwoordigers van de 
drie organisaties.

v.l.n.r.: Sjoerd van Slageren (Arcade), Jacqueline Jansen (Kinderwereld) en Jolien Thiele (Fiers)

Herstart gaswinning in Schoonebeek 
ondanks zorgen over afvalwater
De Nederlandse Aardolie Maatschappij (NAM) is eind februari begonnen met de 
voorbereidingen voor de hernieuwde gaswinning bij Schoonebeek. De productieput 
aan de Katshaarweg lag de afgelopen jaren vrijwel stil, maar deze week komt daar 
verandering in. Tot eind 2033 mag er weer gas worden gewonnen uit het olieveld, dat 
zich op ongeveer 800 meter diepte bevindt. Het ministerie van Klimaat en Groene 
Groei verleende vorig jaar de benodigde vergunning.

Naast de gaswinning kreeg NAM ook 
toestemming om afvalwater in de bodem te 
injecteren.
Dit water komt vrij bij de oliewinning en zou 
volgens NAM te duur en energie-intensief 
zijn om volledig te zuiveren.

De herstart van de gaswinning stuit op 
verzet van onder andere de actiegroep Stop 
Afvalwater Schoonebeek. Tegenstanders 
vrezen bodemdaling en aardbevingen als 
gevolg van de afvalwaterinjectie. Als er 

bevingen worden gemeten tussen 2,0 en 
3,0 op de schaal van Richter, moeten de 
gaswinning en injectie tijdelijk worden 
stilgelegd.

Hoewel de NAM benadrukt dat de 
activiteiten binnen de vergunde kaders 
plaatsvinden, blijft de maatschappelijke 
weerstand groot. Bewoners en 
milieuorganisaties roepen op tot strengere 
controles en alternatieve methoden om 
afvalwater te verwerken.
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Liever met je handen leren? Word schilder!
Leer jij liever in de praktijk dan op 
school? Dan is de Schildersvakopleiding 
echt iets voor jou!

De Schildersvakopleiding is een BBL-opleiding. Je leert dus vooral schilderen in de 
praktijk. Dat doe je 4 dagen per week (betaald!) bij jouw leerbedrijf. Hier zie én ervaar 
je wat het schildersvak inhoudt. Daarnaast ga je 1 dag per week naar school. Daar 
leer je de theorie van schilderen. En kun je oefenen op werkzaamheden die je bij je 
leerbedrijf niet altijd kan of (nog niet) mag doen. Denk bijvoorbeeld aan verfspuiten, 
houtrot reparatie, glas plaatsen of behangen.

Meld je aan vóór 1 april
Dan kun je starten in september. Of direct na 
je examens. Want bij de Schildersvakopleiding 
kun je op elk moment beginnen. Je start met 
een proeftijd, om te kijken of de opleiding 
echt bij je past. Besluit je door te gaan? Dan 
krijg je een arbeidscontract met baangarantie 
voor 2 jaar (niveau 2), die je vervolgens kunt 
verlengen met nog eens 2 jaar (niveau 3).

“Het mooiste vak!” 
Dat zeggen de schilders die je voorgingen. 
Loop een dagje mee en ervaar het zelf. 
Docenten, instructeurs en schilders in 
opleiding laten je graag het praktijklokaal 
zien. En natuurlijk ga je ook zelf aan de 
slag! Neem contact met ons op voor de 
mogelijkheden.

Contactgegevens:
Hardenberg@schildersvakopleiding.nl  |   RTC Hardenberg, Parkweg 3
www.schildersvakopleiding.nl

© Schildersvakopleiding

© Schildersvakopleiding

Projectkoor Coevorder mannenkoor
In 2025 bestaat het Coevorder 
Mannenkoor 70 jaar!
Om dat te vieren gaat het koor dit jaar met een projectkoor optreden op een 
meezingspektakel in het najaar. Het mannenkoor zingt dan bekende en populaire 
liedjes zoals “Eight days a week, Bohemian Rapsody, Sweet Caroline” en nog heel 
veel meer.

Wil je ook eens ervaren hoe het is om met 
een heel koor mee te doen? Dan is dit je 
kans! Het Coevorder Mannnekoor is op zoek 
naar mannen die met mee willen doen in het 
projectkoor voor het meezingspektakel dit 
najaar.

Zangervaring is niet nodig, gewoon leuk 
samen zingen. Er worden eenvoudige (pop)
nummers ingestudeerd. 

Tweestemmige muziek zodat je wel een 
beetje kunt proeven van de meerstemmige 
muziek. Kennis van notenschrift is niet 
nodig.

Wel interesse, maar twijfel je nog? Vanaf 
dinsdag 1 april gaat het koor nieuwe 
nummmers oefenen. Wil je meedoen, 
kom gewoon naar de repetitieavonden. 
Elke dinsdagavond in de Hoeksteen, 
Rabenhauptstraat 1 in Coevorden van 19.30 
tot 21,30 uur.

Zingen op een feestje, in het stadion en onder 
de douche, dat doet iedereen wel, pak nu je 
kans om ook eens echt op een podium te 
staan.

Het is niet nodig direct vanaf 1april mee te 
doen, later aansluiten kan altijd. En ook als 
je niet bij alle repetities kunt zijn, kun je wel 
meedoen met het optreden dit najaar.

Alles is geheel vrijblijvend en zonder kosten. 
Het koor vraagt alleen een eenmalige bijdrage 
van €5,- voor de muziek/teksten en je betaald 
voor de koffie/thee in de pauze.

Projectkoor
Een projectkoor is een gelegenheidskoor dat 
een aantal weken repeteert voor één speciaal 
optreden. Na dit optreden gaat iedereen weer 
zijn eigen weg. Het is vooral bedoeld om te 
ervaren hoe het is om op een podium te staan 
en gezellig in een koor te zingen.

Het is natuurlijk altijd ook mogelijk gewoon 
eens vrijblijvend bij een repetitie van het 
Coevorder Mannenkoor binnen te lopen. Wij 
zingen elke dinsdagavond in de Hoeksteen, 
Rabenhauptstraat 1 in Coevorden van 19.30 
tot 21.30 uur.

Logeerhuis Klein Drenthe
Het vrije en blije gevoel
Logeerhuis Klein Drenthe biedt logeren voor kinderen met een rugzak. Wij vinden het 
belangrijk dat een kind met een rugzak hoe groot of  klein, kind kan zijn. Kinderen 
die bij ons komen zijn bij aanmelding tussen de 3 en 16 jaar. Logeerhuis Klein 
Drenthe biedt logeren in de weekenden en doordeweeks. Dit houdt in dat in om 
het weekend logeren van vrijdag 16.00 uur tot zondag 16.00 en/of  doordeweeks van 
dinsdag uit school tot donderdag naar school toe.

De zorg wordt geboden op het gebied 
van logeren en dagbestedingsactiviteiten/
buitenschoolse activiteiten. De zorg wordt 
geboden aan logees met één of  meer van de 
volgende problematieken:
- stoornissen in het autistisch spectrum
- AD(H)D
- Hechtingsproblematiek
- een licht of  matig verstandelijke beperking

Ook kinderen en jongeren zonder diagnose 
kunnen bij ons terecht als het voor het gezin 
en/of  de kinderen nodig is om even tot 
rust te komen. De logeerweekenden/weken 
zijn voor kinderen die even het gezinsleven 
willen ontvluchten. Voor ouders/verzorgers 
betekent dat een pas op de plaats, tijd voor 
elkaar en eventueel andere kinderen. Wij 
vinden het belangrijk dat er evenwicht is 
tussen activiteiten en rust. In de groepen zijn 
elk(e) week/weekend dezelfde kinderen en 
jongeren aanwezig. Op de groepen werken 

vaste begeleiders die altijd dezelfde dagen 
en tijden werken, voor de kinderen is dit 
voorspelbaar en duidelijk.

Voor de weekendgroepen wordt in de 
vakanties eventueel extra dagen logeren 
geboden, mocht dit wenselijk zijn voor 
doordeweeks is hierin overleg mogelijk.

Wij zijn gecontracteerd bij Zuid-Drenthe. 
Het gaat hier om de gemeentes Coevorden, 
Hoogeveen, Emmen, Meppel, Westerveld en 
Borger Odoorn. Je kunt ook bij ons terecht 
op basis van PGB. 

Bent u geïnteresseerd of  wilt u meer 
informatie? Bezoek dan eens onze website:
www.logeerhuiskleindrenthe.nl of  neem 
contact met ons op, wij vertellen graag wat 
wij doen! Ook zijn wij te volgen op de social 
media kanalen: Facebook en Instagram

Candur Kunstriet
Wemekamp Rietdekkers te 
Markelo (Ov.) is een al generaties 
bestaand bedrijf van ambachtelijke 
rietdekkers. Vanuit de ervaring met 
riet en de verwerking ervan, zijn de 
vakmensen van Wemekamp erin 
geslaagd Candur te ontwikkelen. 
Een breed getest product van 
conische kunststof halmen, uw 
garantie voor een dak zonder 
zorgen, jaar in, jaar uit.
Natuurlijke uitstraling
Het 100% recyclebare Candur 
kunstriet heeft de prachtige 
en rijke uitstraling van natuurriet. 
Nauwelijks te onderscheiden van echt. 
Dit komt door de hoogwaardige kwaliteit 
kunststof gecombineerd met cellulose. 
Cellulose is een stof die gebruikt wordt 
als bindmiddel. Het zorgt voor een extra 
stevige structuur. Perfect dus voor het 
produceren van kunstriet.

Geen angst voor brand
Candur is vlamdovend en geeft het vuur 
niet door: maximale brandveiligheid. In 
tegenstelling tot bij een natuurrieten dak 
betaalt u met een Candur-dak eenzelfde 
premie Opstal/Inboedelverzekering als bij 
een pannendak. Candur is een kunststof dus 
waterdicht en waterafstotend, rotvrij en is 
onderhoudsarm. 

Lange levensduur, hoge isolatie
Bovendien kan Candur worden gedekt onder 
bomen en in het bos. Lichte algvorming 
is mogelijk maar onschadelijk en kan 
desgewenst  worden verwijderd. Candur 
kent een zeer lange levensduur - denk aan 
kunststof kozijnen. Het kan al gedekt worden 
met hellingshoek vanaf 22°, heeft goede 
isolatiewaarde en is óók op dakisolatie aan te 
brengen.

Vraag uw rietdekker
Een Candur-dak wordt net zo gedekt als een 
natuurrieten dak. Vandaar dat uw rietdekker u 
nader kan informeren. 

Belangrijk is ook, dat bij de uitvoering van het 
werk altijd rekening wordt gehouden met de 

eisen en uitvoeringsrichtlijnen 
van de Rietdekkers Gilde of de 
Vakfederatie Rietdekkers.

VERHOOG UW 
WOONWAARDE MET 

DE ALLURE VAN 
NATUURRIET OF 

CANDUR

Zie voor meer informatie; 
www.candur.nl 
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Op 15 maart a.s. tijdens NLdoet in de gemeente Coevorden
Openbaar toegankelijke toiletten worden 
in kaart gebracht

Na 15 maart moet één ding duidelijk zijn: de openbaar toegankelijke toiletten in de 
gemeente Coevorden moeten dan heel eenvoudig kunnen worden gevonden. Voor 
mensen die er behoefte aan hebben en vooral die er niet zonder kunnen.

Vorig jaar werd de werkgroep Toegankelijk 
Coevorden opgericht met als doel dat meer 
en meer mensen naar de dorpen in de 
gemeente komen en vooral niet thuis blijven. 
Er is immers genoeg te doen en als men dan 
ergens is en iemand heeft ‘hoge nood’, dan 
moet het volgens de leden ervan een fluitje 
van een cent zijn een toilet te vinden die 
voor iedereen toegankelijk is. In dit kader is 
de zogenaamde ‘HogeNood-app’ opgericht. 
Op zaterdag 15 maart a.s. is er in Nederland 
weer NLdoet: een dag waarop men zich 
inzet voor de samenleving door tal van 
nuttige activiteiten te verrichten. In Dalen 
is dat ook zo als men een lijst maakt met 
daarop toiletten die voor iedereen te vinden 
zijn. Ook in andere plaatsen in de gemeente 
is men dan actief: Aalden, Schoonoord en 
Coevorden.

Hilde Habing (foto) uit Coevorden is 
afhankelijk van een rolstoel en heeft er veel 
baat bij dat openbaar toegankelijke toiletten 
eenvoudig zijn te vinden en ze gaf aan dat 

het heel belangrijk is dat er een lijst wordt 
gemaakt. Met meerdere mensen zal men langs 
de plaatselijke horeca en bedrijven langsgaan 
met als doel hun toiletten aan de app te 
mogen toevoegen of dat men via een sticker 
op de deur kan zien dat er een openbaar 
toegankelijk toilet is. “Het doel van deze 
actie is zorgen dat Coevorden inclusiever en 
toegankelijker wordt en mensen niet thuis 
blijven en vereenzamen, omdat darm-of 
blaasproblemen hen belemmeren om iets 
buitenshuis te ondernemen.”

Habing hoopt dat zoveel mogelijk mensen 
langskomen. Tussen 10.30 en 12.00 uur 
kan dat. Via nldoet.nl/activiteit/toiletten-
vindbaar-maken kan men zich aanmelden. 
Ze verwacht als resultaat een ‘mooie lijst van 
opengestelde toegankelijke toiletten binnen 
de gemeente Coevorden in de HogeNood 
-app’. “Ook hoop ik dat we als gemeente 
Coevorden hierdoor gastvrijer, toegankelijker 
en inclusiever worden.”

Tjibbe Bruinsma uit Coevorden speelde 
ooit tegen Ajax

Tjibbe Bruinsma is nu zeventig en kan op een mooie voetballoopbaan terugkijken. 
Bruinsma begon bij Zwartemeer en op zijn 21ste toog hij naar Germanicus uit 
Coevorden om vervolgens naar SC Heerenveen te gaan om er betaald voetbal te gaan 
spelen. Hij beleefde er mooie jaren en keerde later terug in de Ganzenstad waar hij 
later ook trainer werd en dat nóg is.

Bruinsma geniet als hij aan vroegere tijd 
denkt. Voetballen tegen Ajax bijvoorbeeld. 
Tijdens een vriendschappelijk potje, 
maar toch; als speler van SC Heerenveen 
speelde hij destijds niet in de Eredivisie, 
het hoogste Nederlandse voetbalniveau. 
Als de voormalige linksbuiten nog even 
verder terugblikt, dan denkt hij ook aan het 
kampioenschap dat hij met Germanicus in 
1976 in de Hoofdklasse behaalde. Het team 
dat toen Weber Germanicus heette, streed 
tegen BSV Limburgia uit Brunssum om een 
plek in de finale van het algemeen Nederlands 
amateurkampioenschap, maar verloor dat 
duel destijds met 2-1. “We zijn toen door de 
burgemeester van Coevorden op het balkon 
van het oude gemeentehuis geëerd: een 
prachtige ervaring.”

Als speler van SC Heerenveen moest hij 
overigens ‘gewoon’ werken. Hij was namelijk 

semiprof en in de ochtenduren zat hij op 
kantoor van hoofdsponsor Batavus. Drie 
jaar speelde hij er, maar hoewel er wel meer 
voor hem inzat, vertrok hij bij de Friese club. 
“Ze gingen bezuinigen en een goed contract 
te krijgen was heel lastig. “ Bruinsma keerde 
terug bij Germanicus, voetbalde nog een paar 
jaar en werd trainer van het tweede. Daarna 
volgden vele clubs: SC Union Emlichheim 
(Duitsland), Schoonebeek, Klazienaveen, 
Zwartemeerse Boys en diverse jeugd- en 
dameselftallen. Op dit moment is hij weer 
als trainer bij Germanicus 2 actief. Bruinsma 
geniet er nog altijd, maar zou graag meer 
willen zien dat het voetbal wat simpeler zou 
worden gehouden. “Voetbal moet passie 
en strijd zijn, geen wiskunde. En het zou 
goed zijn voor het amateurvoetbal om de 
winterstop langer te laten duren. Dus tot en 
met februari.” (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Chiara Velema van Raptim uitgenodigd 
voor KNVB-selectietrainingen
Chiara Velema, speelster van Raptim JO10-1, is uitgenodigd om deel te nemen aan de 
selectietrainingen van de KNVB. Voor het JPN-meidenvoetbal in opleidingsgebied 
Noord/Oost worden regelmatig talentvolle speelsters geselecteerd uit verschillende 
verenigingen.

Deze meiden blijven actief bij hun eigen 
club, maar krijgen daarnaast de kans om 
extra trainingen te volgen die worden 
georganiseerd door de KNVB. Tijdens deze 
trainingen worden hun vaardigheden verder 
ontwikkeld en spelen de verschillende regio’s 

oefenwedstrijden tegen elkaar. Chiara mag 
drie trainingen meedoen met de meiden 
onder 11 van de KNVB. Dit is een mooie 
kans voor haar om zich verder te ontwikkelen 
en ervaring op te doen op een hoger niveau.

De Jeu de Boulesvereniging Coevorden is 
volop in beweging
Bij Jeu de Boulesvereniging Coevorden 
staan ze geen moment stil, want jaar in 
jaar uit is men vanaf 1991 al fanatiek bezig 
de club positief op de kaart te zetten en 
blijven houden. Daarin slaagt men steeds 
weer en vooruitkijken doet men ook anno 
2025, want er komt een nieuwe baan.

Jan Vrielink (foto), man van het eerste uur 
van de Jeu de Boulesvereniging Coevorden 
is er maar wat blij mee, want zo kan de club 
weer jaren vooruit. Het voordeel van de baan 
is dat elk team nu de score kan bijhouden en 
dat door de platanen vooral meer schaduw 
op de banen komt.

In augustus 2024 zijn ze al met de 
voorbereidingen op het realiseren van de 
nieuwe baan begonnen. De voormalig 
Nederlands kampioen gaf aan dat de club het 
erg belangrijk vindt om meer schaduw op 
de banen te krijgen: een van de redenen van 
het aanleggen van nieuwe banen. “Daarom 
zijn er vijf nieuwe platanen geplaatst en ook 
nieuwe stootbalken. Bovendien zijn de paden 
opnieuw bestraat”, sprak Vrielink tevreden. 
Buiten dit is er nog meer en zal elke baan 
worden voorzien van scoreborden en op elke 
baan wordt nieuw grind aangebracht. Op 
zaterdag 3 mei 2025 zullen de banen worden 
heropend. De invulling van deze dag is nu 
nog onbekend, maar alles zal in een Franse 
sfeer gebeuren. Jeu de boules is namelijk 
een Franse sport en men vindt het derhalve 

toepasselijk om het als zodanig te doen. “We 
zitten te denken aan kraampjes met wijnen en 
onder meer stokbrood.” Tijdens de dag wordt 
tevens een open toernooi gespeeld waaraan 
iedereen mee kan doen, dus ook niet-leden.

Vrielink, die sinds 2018 secretaris en 
vertegenwoordiger namens de NJBB is, heeft 
er zin in en nodigt iedereen uit om te komen. 
“Onder het genot van een hapje en drankje 
kan iedereen een balletje mee gooien.” 
(StadsKrant Coevorden / Gerry Grave)

Stadscafé Vancouver: Historische 
horecaparel in Coevorden
Midden in het hart van Coevorden, aan de Friesestraat, prijkt Stadscafé Vancouver 
in een imposant monumentaal pand uit 1631. Dit historische gebouw, rijk aan 
authentieke details, trekt dagelijks bewonderende blikken van voorbijgangers. 
Mensen stoppen om het fraaie pand te bekijken en leggen het vast op de gevoelige 
plaat. Nick Arends geniet iedere dag van de unieke ambiance van zijn horecazaak.

Bijna vier eeuwen geschiedenis
Het pand is eigendom van Eric Ambergen 
en Gerard Streuer en kent een rijke historie. 
Voordat Arends er zijn stadscafé opende, 
was het gebouw in handen van Jan Dieck, 
die er een snoep- en chocoladewinkel runde. 
Inmiddels heeft Arends de zaak ruim twee 
jaar onder zijn hoede en is hij nog lang niet 
van plan te stoppen. “Nog zes jaar en dit 
pand bestaat vierhonderd jaar. Dat is toch 
bijzonder?”, aldus de horecaondernemer.

Een drukbezocht stadscafé
Tijdens de weekenden bruist Stadscafé 
Vancouver van gezelligheid. Zowel jongeren 
als volwassenen weten de weg naar de 
sfeervolle zaak te vinden. Met een pand dat 
onder Monumentenzorg valt, voelt Arends 
de bijzondere historie elke dag. “Ik ben vrij 
nuchter, maar als ik al die mensen foto’s zie 
maken, besef ik: dit pand is echt uniek.”
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Stichting STAP swingt
Genieten van live muziek, dansen en 
ontmoeten bij zaal Mulder in Hardenberg
Lang niet meer uit geweest en wel eens 
weer zin in een gezellige avond met 
leeftijdsgenoten van 40 plus? Al weer een 
paar jaar alleen en stilletjes weer de hoop 
op een leuke ontmoeting? Een drukke tijd 
achter de rug en eens toe aan een reset 
door een avond lekker swingen op live 
muziek uit de jaren 60, 70, 80, 90? 

Zin om samen met een groepje vrienden 
en/of vriendinnen uit je bol te gaan? De 
stichting Stap organiseert in maart bij zaal 
Mulder te Hardenberg in maart en april drie 
avonden waar dit allemaal kan. Op 29 maart 
zal  Backlight lekker in het gehoor liggende 
dansnummers spelen en op 12 april zal de 
DS Cover Band de dansvloer voltrekken met 
nummers uit de jaren 60, 70, 80. 

De avonden beginnen om 20.00 uur. 
De zaal gaat open om 19.30 uur. De entree 
bedraagt 10 Euro. Voor meer info: 
www.stichtingstapswingt.nl

Rond de zaal is een enorm parkeerterrein 
waar gratis geparkeerd kan worden.

Projectkoor Vocalin Drenthe zet de toon 
met de Vredesmis ‘The Armed Man’ van 
componist Sir Karl Jenkins
In 2025 is het 80 jaar geleden dat Nederland werd bevrijd van de Duitse bezetting en 
de Tweede Wereldoorlog ten einde kwam. Een bijzondere mijlpaal die Drenthe viert 
met diverse bijzondere evenementen. Centraal thema voor alle activiteiten is: 'op 
welke grond dan ook'. Projectkoor Vocalin Drenthe onder leiding van dirigent Roelof 
Bosma sluit d.m.v. de organisatie van het project The Armed Man - Zingen voor 
Vrede, bij dit thema aan. Met ruim honderd projectleden uit de provincie Drenthe (en 
ook daarbuiten) wordt de Vredesmis in drie plaatsen uitgevoerd. 

The Armed Man
Jenkins heeft deze indrukwekkende mis 
gecomponeerd tegen oorlog en voor de 
vrede, deze mis wordt uitgevoerd met een 
groot koor, groot orkest en vier solisten. Het 
werk is gebaseerd op een zes eeuwen oude 
traditie van Armed Man- missen, die allen als 
leidraad het 15de-eeuwse lied L’homme armé 
hadden. Ook nu is dit lied nog steeds van 
toepassing. 

Jenkins heeft voor de muziek gebruik 
gemaakt van verschillende historische en 
culturele bronnen. De gebruikelijke delen van 
een mis het Kyrie, Sanctus, Agnus Dei en 
Benedictus, worden afgewisseld met teksten 
uit de Bijbel, de Koran en de Mahabharata, 
een literair werk uit het Hindoeïsme. De 
Islamitische oproep tot gebed (de Azan of 
Adhan) wordt gezongen door een imam 
en het Joodse gebed Avinu Malkeinu door 
één van de koorleden met een Joodse 
achtergrond. 

Alle delen tezamen en de speciaal voor 
The Armed Man gemaakte film, die tijdens 
het concert wordt vertoond, laten de 
verschrikkelijke gevolgen van oorlog voelen 
en creëren een intense roep om vrede. Dit 
alles vergt een unieke samenwerking op het 
concertpodium. Het visuele aspect hiervan is 
zonder meer zeer indrukwekkend.

Voor dit project is er tevens samenwerking 
gezocht met vertegenwoordigers van de 
veteranen in Drenthe en de Historische 
Kringen. Op elke locatie zijn voorafgaand aan 
de concerten veteranen aanwezig met grote 
banners om de bezoekers van informatie te 
voorzien. 

I.v.m de komst van de veteranen is iedereen 
al vanaf 18.30 uur van harte welkom. De 
concerten beginnen om 20.00 uur. 

Luitenant-kolonel b.d. dhr. Glenn 
Bloemberg zal tijdens alle concerten in het 
kort iets vertellen over wat de rol van de 
veteranen geweest is om de vrede te kunnen 
bewerkstelligen.

Op zondag 13 april wordt de dienst in 
de Protestantse wijkgemeente Zuid in 
Hoogeveen -de Goede Herderkerk- geleid 
door legerpredikant mevrouw Tineke van 
der Schaaf, waarin zij aandacht zal besteden 
aan het thema van de vredesmis van Sir Karl 
Jenkins. 

De concerten zijn op:
05 april - 20.00 uur Op de Helte, 
Touwslager 125, Roden 
11 april - 20.00 uur Goede Herderkerk, 
Lomanlaan 2, Hoogeveen 
12 april - 20.00 uur Goede Herderkerk, 
Oude Roswinkelerweg 30 Emmen 
 
Solisten: 
sopraan Judith Sportel – alt Carina Vinke – 
tenor Gerben Bos – bas Jan Kruisselbrink
Begeleidingsorkest: Ensemble Conservatoire 
Algehele leiding: dirigent Roelof Bosma

Ambassadeurs:
Dhr. E. van Oosterhout, burgemeester van 
Emmen
Dhr. K. Smid burgemeester van Noordenveld
Dhr. G. Bloemberg, luitenant-kolonel bd

BOEK ALVAST ONLINE KAARTEN
via www.vocalindrenthe.nl en Facebook vindt 
u alle informatie over dit project.
In de voorverkoop zijn online kaarten te 
bestellen à € 19,50. Aan de deur betaalt u 
€ 22,-- Voor jongeren tot 16 jaar zijn de 
concerten gratis.

Met een muzikale groet, *Voor meer 
informatie neem contact op met:
Ria Hoving, PR Vocalin Drenthe
06 - 13 60 06 18

McllYoga  |  Alles is yoga!
Een yoga studio gelegen in het Drentse 
plaatsje Coevorden
We zijn allemaal aan het leren, de hele 
dag door.maar op de mat weet je het even.
dan hoef je ook verder niets, dat maakt 
het even makkelijker. Even in evenwicht. 
Dan voel je dat het gaat om veerkracht 
en rekbaarheid.onze enige leermeester is 
het leven zelf. Yoga leert je om stevig te 
staan, gebeurtenissen te kunnen bezien 
vanuit compassie, liefdevol te zijn voor je 
omgeving, zachter te zijn voor jezelf.

Het woord Yoga komt uit het Sanskriet en 
betekent letterlijk 'verbinden'. Het verbinden 
van lichaam en geest, door middel van de 
gedachten (meditatie) en asana's (oefeningen). 
Er is geen fout in yoga, daarom is het voor 
iedereen!. Jong, oud, stijf of flexibel.

Yoga heeft talloze voordelen, misschien 
heb je er wel een aantal gehoord en heeft 
dit je gestimuleerd om te beginnen met 
Yoga. Bij McllYoga zit je goed! Ook doe 
ik bedrijfsyoga. Samen en uurtje yoga met 
collega’s. Kijk voor meer informatie op 
mcllyoga.nl

Mcll Yoga
Ravelijn, Linthorst Homanlaan 1, Coevorden

Husse heeft voor elke hond en kat de 
juist brok
Verdient uw hond of kat het beste en wilt u deze alleen voeding geven van de hoogste 
kwaliteit? Bij Husse bent u dan aan het juiste adres. Husse is een Zweeds merk van 
honden- en kattenvoeding. Al ruim 35 jaar verkoopt het in meer dan 50 landen deze 
hoogwaardige voeding. Husse wordt gemaakt van de beste premium en premium 
kwaliteit ingrediënten en heeft een ruime keuze aan brokken en natvoer. De voeding 
van Husse is alleen online verkrijgbaar op www.husse.nl waarna deze door een lokale 
voedingsadviseur persoonlijk door Husse bij u thuis wordt bezorgd.

De brokken met verschillende formules 
zijn afgestemd op de specifieke behoeften 
van de hond en kat. De brokken bevatten 
100% natuurlijke ingrediënten zonder 
kunstmatige toevoegingen. Dit zorgt voor 
een gezonde en gebalanceerde voeding. 
De brokken zijn daarnaast verrijkt met 
essentiële voedingsstoffen (eiwitten, 
vetten, koolhydraten en verschillende 
vitamines en mineralen) die bijdragen aan de 
gezondheid van uw huisdier. Husse brokken 
bevatten ingrediënten die de spijsvertering 

ondersteunen. De hoogwaardige eiwitten en 
vetzuren in Husse brokken dragen bij aan 
een gezonde huid en een glanzende vacht. 
De textuur van de brokken helpt bij het 
reinigen van de tanden en het voorkomen 
van tandsteen.

Husse bestellen of wilt u eerst meer 
informatie kijk dan op www.husse.
nl.  Als u in contact wilt komen met 
lokale voedingsadviseur mail dan naar: 
zuidoostdrenthe@husse.nl

Bachs Johannes Passion in Emmen
en Smilde
Is er een betere manier om je voor te bereiden op de paasdagen dan met Bachs 
meeslepende Johannes Passion? Of je nu luistert als pure muziekliefhebber of bekend 
bent met het lijdensverhaal: deze muziek komt onherroepelijk bij je binnen. Bach 
gebruikt alle middelen om de betekenis van de tekst te voelen. 

Kamerkoor Magnificat uit Emmen zingt 
dit meesterwerk op zaterdagavond 5 april 
in de Grote Kerk van Emmen en op 
zondagmiddag 6 april in de Koepelkerk 
van Smilde. Samen met jonge solisten, 
barokorkest Margaretha Consort en dirigent 

Daniel Rouwkema zorgen zij voor een 
uitvoering die je raakt. 

Kaarten zijn verkrijgbaar via de website 
magnificat-emmen.nl

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11
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Elle van Rijn geeft lezing over ‘De crèche’ 
in Coevorden
Op donderdagavond 13 maart geeft schrijfster Elle van Rijn een lezing over haar boek 
De crèche in het Synagoge-Museum in Coevorden. Dit indrukwekkende verhaal 
draait om moedige vrouwen die in oorlogstijd voor hartverscheurende keuzes staan. 
De lezing sluit de activiteitenweek rondom Internationale Vrouwendag af.

De crèche vertelt het waargebeurde verhaal 
van de Joodse Crèche in Amsterdam, waar 
in 1942 en 1943 Joodse kinderen werden 
ondergebracht voordat zij op transport 
gingen. Onder leiding van Henriëtte Pimentel 
en met gevaar voor eigen leven wisten de 
kinderverzorgsters, waaronder de jonge 
Betty Oudkerk, ruim zeshonderd kinderen 

te redden van deportatie. Elle van Rijn is 
bekend van meerdere bestsellers, waaronder 
Terug naar Insulinde en Een familie en een 
Griekse god. De lezing start om 19.30 uur 
in het Synagoge-Museum, Kerkstraat 36. 
Aanmelden kan via secretaris@synagoge-
coevorden.nl. Entree: €10, Vrienden van het 
Museum: €7,50.

Voor alle jeugdleden van CSVC en Germanicus
Het Panna Sterrenteam komt naar CSVC
Donderdag 24 april komt het Panna Sterrenteam naar CSVC! Dit betekent een middag 
vol actie, techniek en natuurlijk panna’s! Het Panna Sterrenteam staat bekend om hun 
geweldige trucjes, snelle bewegingen en spectaculaire panna’s.

Wat kun je verwachten?
Een toffe panna- en freestyle voetbalshow. 
De kans om het op te nemen tegen de beste 
straatvoetballers. Leer nieuwe skills en tricks 
van de pro’s. Een gezellige middag vol 
voetbalplezier.

Dit evenement is voor alle jeugdleden 

van @csvc_coevorden en @germanicus_
coevorden. Zorg dat je erbij bent en laat zien 
wat je in huis hebt! 

Meer informatie over het Panna Sterrenteam 
vind je op hun website: 
www.panna-sterrenteam.nl
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Zonneroute A37: samenwerking 
bekrachtigd voor lokaal eigendom

Het duurt nog enkele jaren voordat de Drentse Zonneroute A37 een feit is. Toch 
worden er nu al mooie stappen voorwaarts gezet. Zoals de handtekening die 
wethouder Jeroen Huizing van de gemeente Coevorden en voorzitter Bert Raterink 
van de Coöperatie Energiek Coevorden vorige week hebben gezet om daarmee hun 
samenwerking te bekrachtigen. Een bijzonder moment, dat door Raterink zelfs 
historisch wordt genoemd. 

Beide partijen hebben hetzelfde doel voor 
ogen: minimaal 20% lokaal eigendom van de 
Drentse Zonneroute A37 op het grondgebied 
van de gemeente Coevorden. De opbrengsten 
zullen besteed worden aan het verduurzamen 
van de omgeving in twaalf dorpen binnen de 
gemeente Coevorden in de directe omgeving 
van de A37. De inzet hiervoor is dan ook de 
belangrijkste afspraak in de overeenkomst.

Lokaal eigendom
Maar wat eraan vooraf ging: al sinds 2017 
wordt nagedacht over de realisatie van een 
zogenaamde zonneroute langs de A37. 
Een traject van de A37 dat loopt van het 
viaduct Alteveer bij Hoogeveen tot de Duitse 
grens bij Zwartemeer, een lengte van 42 
kilometer. Tussentijds wijzigden plannen, 
tot het idee ontstond dat de gemeenten 
Hoogeveen, Coevorden en Emmen lokaal 
eigendom verzorgen. Lokaal eigendom houdt 
in dat inwoners en ondernemers collectief 
gedeeltelijk eigenaar zijn het zonnepark en 
zeggenschap hebben over (de ontwikkeling 
van) het project, inclusief een deel van de 
opbrengsten. 

Dat plan werd uitgewerkt en vastgelegd 
in eenzelfde document voor alle drie 
gemeenten. “Dat is uniek. Wij zijn daarmee 
een voorbeeldproject”, weet Raterink. 

Wie de zonneroute gaat exploiteren doet 
zaken met de drie genoemde gemeenten. 
Die gemeenten hebben op hun beurt weer 
samenwerkingsovereenkomsten met lokale 
vrijwilligersorganisaties die zich inzetten 
voor de energietransitie, zoals de Coöperatie 
Energiek Coevorden. Wethouder Huizing is 
enthousiast over deze samenwerking. “Er is 
zoveel enthousiasme en deskundigheid bij 
deze vrijwilligers, dat kan ons allen enorm 
helpen in de energietransitie.” 

Duurzame of maatschappelijke doelen
Terwijl de voorjaarszon op dat moment 
uitbundig schijnt gaat de wethouder in op 
de voorwaarden die gesteld zijn. “Twee 
dingen zijn voor ons heel belangrijk: dat de 
zonnepanelen op een goede manier worden 
ingepast in het landschap en we willen dat 
inwoners niet alleen meepraten maar dat 
hun omgeving ook financieel profiteren.” 

Oftewel: zodra winst wordt gemaakt, 
wordt dat geld besteed aan duurzame of 
maatschappelijke doelen. Denk bijvoorbeeld 
aan zonnepanelen op daken, onderhoud aan 
dorpshuizen of de aanleg van een voedselbos. 
“We willen dat de lokale samenleving er 
beter van wordt, in plaats van dat al het geld 
verdwijnt in de zakken van de ontwikkelaar”, 
legt Huizing uit. Het is de Coöperatie 
Energiek Coevorden die beslist wat er met 
het geld gaat gebeuren. 

Aanbesteding
In de ondertekende 
samenwerkingsovereenkomst is de 
manier van samenwerken vastgelegd. De 
volgende stap is de inbreng toevoegen in 
de aanbesteding voor het vinden van een 
geschikte exploitant. De eis van minimaal 
20 procent lokaal eigendom is een van de 
afwegingsfactoren. Ook andere partijen, denk 
bijvoorbeeld aan Rijkswaterstaat, hebben 
hun afwegingsfactoren. Stellig zeggen de 
twee mannen: “Wij doen geen concessies aan 
lokale participatie en lokale inpassing.” 13 
maart vindt een zogenaamde marktconsultatie 
plaats voor mogelijke exploitanten. Beiden 
beamen: “Het is spannend hoe het vervolg 
gaat.” 

Huizing spreekt hoe dan ook van een 
uniek project. “Alleen al als je kijkt naar de 
uitvoering. Er wordt gewerkt met gekleurde 
panelen. Het gaat om gele, bruine en groene 
panelen, kleuren die passen in het landschap. 
Een speciaal bureau heeft daar een voorstel 
voor gedaan. Daar kan wel eens een nieuwe 
markt voor opengaan.” Volgens Raterink zijn 
dergelijke panelen tot nu toe alleen in Italië te 
vinden.

Samenwerking gaat verder
De samenwerking van de gemeente met 
de Coöperatie Energiek Coevorden gaat 
overigens verder dan alleen de Drentse 
Zonneroute A37. “We weten elkaar nu te 
vinden, dus waarom zouden we ook niet 
samenwerken op andere energieprojecten”, 
vindt de wethouder. Raterink vervolgt: 
“De gemeente heeft een opdracht: zij moet 
in 2040 energieneutraal zijn. Als wij daar 
als coöperatie ons steentje aan bij kunnen 
dragen, dan doen wij dat graag.”

Wethouder Jeroen Huizing (links) en Bert Raterink, voorzitter van de Coöperatie Energiek Coevorden.

Adverteren in StadsKrant Coevorden?
Bel Marc Zegerius: 06 - 50 64 78 39 of Marionne Foekens: 06 - 10 18 81 11

Commissaris van de Koning Jetta 
Klijnsma kondigt haar afscheid aan 
Jetta Klijnsma neemt op 1 december 2025 afscheid als commissaris van de Koning in 
Drenthe. Dit heeft ze vandaag meegedeeld aan de fractievoorzitters van de Provinciale 
Staten en het college van Gedeputeerde Staten. Klijnsma is sinds 1 december 2017 
commissaris in Drenthe.

Haar aanstelling loopt formeel ten einde op 
18 maart 2027, als Klijnsma 70 jaar wordt. 
Een dag eerder, op 17 maart 2027, zijn de 
verkiezingen voor de Provinciale Staten. 
Door haar afscheid te vervroegen naar eind 
2025, wil Klijnsma zorgen voor een tijdige en 
warme overdracht van haar werkzaamheden 
als commissaris.

Klijnsma: “De nieuwe commissaris kan zich 
zo goed voorbereiden op de verkiezingen 
en de nieuwe bestuursperiode. Zij of 
hij is dan ingewerkt voordat de nieuwe 
Provinciale Staten en het nieuwe college van 
Gedeputeerde Staten aantreden. Dat komt 
de continuïteit van het provinciaal bestuur 
ten goede, een naadloze overgang vind ik erg 
belangrijk.” Klijnsma heeft, als geboren en 
getogen Drentse, het altijd als een voorrecht 
ervaren om commissaris van alle Drenten te 
mogen zijn. “Ik zie het als mijn belangrijkste 
taak om mensen en partijen met elkaar 
te verbinden. Afgelopen jaren heb ik met 
veel inwoners, bestuurders, ondernemers, 
organisaties, gemeenten en politici in Den 
Haag samengewerkt. Telkens viel me op hoe 
groot de betrokkenheid en de bereidheid is 
om samen onze prachtige provincie verder te 
brengen.”

Vicevoorzitter van Provinciale Staten, 
Jan Brouwer, benadrukt dat de Staten 
in Klijnsma een zeer ervaren bestuurder 
hebben, met verbindende kwaliteiten.  “Deze 
zijn onmisbaar in deze tijd. Jetta is er voor 
iedere inwoner van Drenthe, zij was al snel 
'onze commissaris'. Ook in de bestuurlijke 
samenwerking is ze zeer waardevol.”

De Provinciale Staten van Drenthe gaan 
zich bezighouden met de opvolging van 
Klijnsma. Het proces van opvolging start 
met het maken van een profielschets. De 
Provinciale Staten gaan de inwoners van 
Drenthe daar nadrukkelijk bij betrekken via 
een publiekscampagne.

Nieuwe Drentse Versnellingstafel helpt 
bij versnellen woningbouwprojecten
Vanaf 4 maart is de provincie Drenthe gestart met de Drentse Versnellingstafel, een 
nieuw samenwerkingsplatform dat overheden, woningcorporaties, bouwbedrijven, 
ontwikkelaars en beleggers samenbrengt om knelpunten in woningbouwprojecten op 
te lossen. Het doel: sneller meer mensen in Drenthe aan een passende woning helpen. 
Of het nu gaat om grote of kleinere projecten, elke sleuteluitgifte telt.

Nieuwe woningen
Drenthe staat voor een flinke 
woningbouwopgave: tot 2030 moeten er 
16.200 nieuwe woningen worden gebouwd. 
Deze ambitie is vastgelegd in de drie 
regionale woondeals die eerder met het 
Rijk zijn gesloten en opgenomen in de 
Drentse Woonagenda 2024-2028. De vraag 
naar woningen blijft echter groter dan het 
aanbod, waardoor starters, doorstromers en 
senioren moeite hebben om een geschikt huis 
te vinden. De Drentse Versnellingstafel is 
opgericht om de bouwproductie te versnellen 
en obstakels weg te nemen.

Samen knelpunten oplossen
Gedeputeerde Yvonne Turenhout 
benadrukt het belang van het initiatief: 
"We kunnen het ons niet veroorloven dat 
woningbouwprojecten vastlopen door regels, 
procedures of gebrek aan samenwerking. 
Met de Drentse Versnellingstafel pakken we 
knelpunten gericht aan, zodat meer Drenten 
sneller een passende woning kunnen vinden."

Over de Versnellingstafel
De Drentse Versnellingstafel helpt 
woningbouwprojecten die vastlopen 
door knelpunten aan te pakken, zoals 
complexe vergunningsprocedures, 
financieringsvraagstukken of samenwerking 
tussen partijen. Dit vraaggestuurde platform 

biedt gemeenten, woningcorporaties, 
bouwers, ontwikkelaars en beleggers de 
mogelijkheid om individueel of gezamenlijk 
projecten in te brengen.

Onder leiding van onafhankelijk voorzitter 
Riek Siertsema wordt in vertrouwelijkheid 
gewerkt aan concrete oplossingen. Wanneer 
knelpunten landelijke wet- en regelgeving 
raken, kan de Drentse Versnellingstafel deze 
opschalen naar de landelijke Versnellingstafel.

Voorzitter Riek Siertsema benadrukt het 
belang van samenwerking: "We brengen 
partijen bij elkaar om vastgelopen 
woningbouwprojecten weer in beweging te 
krijgen. Maar de Versnellingstafel is meer 
dan dat: het is ook een plek waar ervaringen 
worden uitgewisseld en waar we van elkaar 
leren, zodat we knelpunten in de toekomst 
kunnen voorkomen."

Voor wie?
De Versnellingstafel staat open voor 
gemeenten, woningcorporaties, 
bouwers, ontwikkelaars en beleggers met 
woningbouwprojecten die vastlopen.

Meer informatie
Kijk voor meer informatie op www.provincie.
drenthe.nl/drentseversnellingstafel

Oefenwedstrijd Raptim 1 tegen 
Zwartemeerse Boys
Komend weekend heeft Raptim 1 geen competitieverplichtingen, maar stilzitten 
is geen optie. Daarom speelt het team aanstaande  donderdag 13 maart een 
oefenwedstrijd tegen Zwartemeerse Boys, een ploeg uit de zondag 4e klasse.

De wedstrijd vindt plaats op sportpark 
De Klinkenvlier en begint om 20.00 uur. 
Scheidsrechter Patrick Hageman zal de 
wedstrijd in goede banen leiden. Dit 
oefenduel biedt Raptim een mooie kans om 

scherp te blijven en wedstrijdritme op peil te 
houden.Supporters zijn van harte welkom om 
de ploeg aan te moedigen en te genieten van 
een avond vol voetbal. 
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Albert Lubbelinkhof uit Coevorden blij als 
‘Parasporter van het jaar’
De jaarlijkse sportverkiezingen in 
Coevorden waren dit jaar wederom een 
groot succes. Op donderdag 6 februari 
werden diverse sporters uit de gemeente 
gehuldigd, waaronder paradarter 
Albert Lubbelinkhof. De inwoner van 
de Ganzenstad werd bekroond tot 
‘Parasporter van het jaar’ en kon zijn 
geluk niet op.

Paradarten wint aan populariteit
Lubbelinkhof raakte enkele jaren geleden 
minder valide en is sindsdien aangewezen op 
een rolstoel. Omdat hij altijd actief wil blijven 
en veel waarde hecht aan sport en sociale 
contacten, besloot hij te gaan darten. Hij koos 
voor paradarten, een aangepaste vorm van de 
sport voor mensen met een beperking. Mede 
dankzij zijn inspanningen heeft paradarten 
aan populariteit gewonnen, niet alleen in 
Coevorden, maar ook in de rest van Drenthe 
en zelfs in Groningen.

Een serieuze concurrent
Dat Lubbelinkhof geen figurant is in zijn 
sport, blijkt uit zijn prestaties. Hij gooit 
regelmatig sterke pijlen en werd door 
de gemeente genomineerd voor de titel 
‘Parasporter van het jaar’. “Ik was blij verrast 
dat ik genomineerd was en heel trots dat 
ik het ben geworden”, aldus Lubbelinkhof. 
In maart zal hij als vertegenwoordiger van 
Coevorden deelnemen aan de Drentse 
verkiezing, waar hij het opneemt tegen zes 
andere parasporters.

Droom van een eigen parabaan
Hoewel hij graag ver wil komen in de 
Drentse verkiezing, heeft Lubbelinkhof 
een groter doel: het realiseren van een 
parabaan in Coevorden. “Het is belangrijk 

dat mensen met een lichamelijke beperking 
blijven sporten. Onder het motto ‘Geluk 
in beweging’ hoop ik dat er ooit een 
parabaan in Coevorden komt.” Momenteel 
is hij aangewezen op een speciale baan in 
Stadskanaal. (StadsKrant Coevorden / Gerry 
Grave)

Zaalvoetbal bij Germanicus leeft
Zaalvoetbal wint aan populariteit in heel 
Nederland, en ook in Coevorden groeit 
de interesse. Steeds meer teams sluiten 
zich aan bij de KNVB of spelen onder 
de vlag van een bestaande vereniging. 
Bij voetbalvereniging Germanicus werd 
in 2021, na de coronapandemie, de 
zaalvoetbalafdeling opnieuw opgestart.

Oud-vriendenteam weer samen
Ruben Soppe, inwoner van Coevorden, 
was tien jaar geleden al actief in het 
zaalvoetbalteam van Germanicus. 
Op zijn initiatief besloten veel oud-
teamgenoten zich opnieuw aan te sluiten. 
"Ons oude vriendenteam is weer terug 
en dat is fantastisch," aldus Soppe. In de 
tussenliggende jaren speelden de meeste 
teamleden op het veld, in 35+ competities, 
of stopten ze tijdelijk met voetballen. 
“Vrijdagavond bleek ideaal: zo houden we 
onze weekenden vrij.”

Minimaal twintig keer per jaar in actie
Het team draait inmiddels vier jaar op 
rij uitstekend en geniet volop van de 
wedstrijden. Voorlopig is er nog maar 
één team, maar Soppe hoopt dat er 

meer volgen. “Ons doel is doorgaan en 
nieuwe, jonge spelers aantrekken zodra 
er plekken vrijkomen. Zaalvoetbal biedt 
veel voordelen: je speelt veel wedstrijden 
en het niveau is sportief uitdagend.” Een 
bijkomend voordeel? “In tegenstelling 
tot seniorenvoetbal of 35+, spelen we op 
vrijdagavond en minimaal twintig keer per 
jaar.”

Loopgroep Coevorden krijgt semi 
verharde baan

Al jarenlang traint de Loopgroep Coevorden op een grasbaan, maar dat brengt 
beperkingen met zich mee. Vooral bij nat weer en in de winterperiode is trainen lastig. 
Om dit probleem op te lossen, wordt er gewerkt aan een semi verharde baan, wat een 
enorme vooruitgang betekent voor de loopgroep.

Veel organiseren en regelen
Voorzitter Erik de Haan is verheugd dat 
de plannen eindelijk gerealiseerd kunnen 
worden. Samen met andere bestuursleden 
heeft hij zich jarenlang ingezet voor een 
betere baan. Hoewel de exacte opleverdatum 
nog niet bekend is, staat vast dat de baan op 
het terrein van IJsvereniging Hou Steek op 
Sportpark De Klinkenvlier komt. Voordat 
het zover is, moeten er nog vergunningen 
van de gemeente worden verkregen en de 
financiering rond worden gemaakt. De 
loopgroep heeft daarom verschillende acties 
opgestart om extra geld in te zamelen.

Brede inzetbaarheid
De nieuwe baan is niet alleen een aanwinst 

voor de loopgroep zelf, maar ook voor 
andere sporters. De baan kan bijvoorbeeld 
door buurtsportcoaches worden ingezet bij 
activiteiten zoals Koningsdag. Daarnaast 
kunnen scholen zoals De Nieuwe Veste 
er gebruik van maken voor sportdagen, en 
biedt de baan mogelijkheden voor recreatieve 
lopers die niet aangesloten zijn bij een 
loopgroep. Ook Loopgroep CoDac kan er 
trainen, en er wordt gekeken naar verdere 
samenwerking tussen beide verenigingen.

Met deze nieuwe faciliteit hoopt de 
Loopgroep Coevorden een sportieve bijdrage 
te leveren aan de gemeente en een breder 
publiek te bedienen.

Boekenweek in Coevorden al meer dan 
zeven decennia razend populair
De Boekenweek in Coevorden is een 
geliefde traditie die generaties lang 
standhoudt. De eerste editie vond 
al plaats in 1930 en sindsdien is het 
evenement, met uitzondering van de 
oorlogsjaren, een vast onderdeel van het 
culturele leven in de stad. Sinds 1946 
groeide de Boekenweek in populariteit 
en werd het een jaarlijks hoogtepunt 
voor boekenliefhebbers. Dit jaar vindt de 
Boekenweek plaats van woensdag 12 tot 
en met zondag 23 maart.

Ook The Read Shop in Coevorden doet 
weer enthousiast mee. Eigenaar Harm-Jan 
Veenstra kijkt uit naar de festiviteiten en 
biedt zijn klanten tijdens de Boekenweek 
het Boekenweekgeschenk gratis aan. Dit 
jaar betreft het ‘De Krater’, geschreven door 
Gerwin van der Werf. Klanten ontvangen 
dit geschenk bij een minimale besteding van 
vijftien euro aan Nederlandstalige boeken.

Een extra voordeel van het 
Boekenweekgeschenk is dat het op zaterdag 
23 maart dient als entreebewijs voor diverse 
Nederlandse musea. “De deelnemende 
musea staan vermeld op de website van 
Boekenweek,” vertelt Veenstra.

Hij hoopt dat veel mensen de kans grijpen 
om een mooi boek aan te schaffen en zo het 
Boekenweekgeschenk te bemachtigen. “Het 
is een prachtige traditie waar hele generaties 
mee zijn opgegroeid,” aldus Veenstra. Het 
geschenk wordt jaarlijks gekozen op basis van 
honderden anonieme inzendingen.

Germanicus introduceert prestatie-elftal 
op zaterdag
Vanaf het seizoen 2025/2026 krijgt CVV Germanicus een prestatie-elftal op zaterdag. 
Door de toenemende vraag naar zaterdagvoetbal, zowel binnen als buiten de 
vereniging, is dit een logische stap. Dit is geen vervanging, maar een aanvulling op 
het seniorenvoetbal. Germanicus blijft met minstens drie teams op zondag actief, 
waardoor het aantal seniorenteams in totaal zal groeien.

Na een aantal jaar afwezigheid keert het 
zaterdagvoetbal daarmee terug op sportpark 
De Pampert. De eerste reacties zijn positief, 
met inmiddels zo’n 55 aanmeldingen – 
voldoende voor minimaal twee elftallen. De 
trainer van het eerste zaterdagelftal is ook 
bekend: Paul Aardema zal het team gaan 
leiden, ondersteund door Klaas Aardema. 

Beiden zijn geen onbekenden bij Germanicus 
en hebben ruim vier jaar succesvol de JO19-1 
van FC Coevorden getraind.

Wil jij ook deel uitmaken van onze groeiende 
zaterdagafdeling? Meld je aan bij Emiel Pot 
via 06 11 01 57 75 of Ton van Dijk via 06 57 
57 08 03.




